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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 3, 2011-2012 
 

 

 

Tid:  2011-11-12--13 

Plats:  Scandic, Linköping 

Beslutande: GRO Vivianne Eriksson, DG 101-A Mats Granath, DG 101-B Roland Thor-

stensson, DG 101-GD Mattias Öberg, DG 101-N Olle Wikman, DG 101-P 

Gun-Britt Karlsson, DG 101-S Hans Holst, DG 101-SM Torgny Rönnestad, 

DG 101-SV Hans Hallberg, DG 101-U Gunilla Persson, DG 101-VG Ove 

Söderquist 

 

 Övriga deltagare: 28 st 

 

PGRO Bernt Fransén introducerar Linköpings kommuns borgmästare Ann-Cathrine Hjerdt .  

 Borgmästaren hälsar guvernörsrådet välkomna till Linköping och håller en intressant föredragning 

om Linköpings kommun.    

 

GRO Vivianne hälsar Professor Johnny Ludvigsson välkommen. Professor Ludvigssons intressan-

ta föredrag om diabetes i allmänhet och barndiabetes i synnerhet är en uppstart inför planeringen 

av kampanjen Röda Fjädern 2012. 

 

§ 42 MÖTET ÖPPNAS 

 GRO Vivianne Eriksson hälsar alla välkomna och förklarar GR 3 öppnat. 

 

§ 43 VAL AV SEKRETERARE 

 Beslut 

 GR beslutar att välja VGRO Kent Benediktsson till sekreterare. 

 

§ 44 VAL AV JUSTERARE 

 Beslut 

 Till att justera GR3-protokollet väljs DG Gun-Britt Karlsson och DG Hans 

 Hallberg. 

 

§ 45 ANMÄLAN OM ÖVRIGA FRÅGOR 

 Anmäles följande frågor: 

 A tidningen Lions 

 B Lions Forskningsfond 

 C Att rapport från Orkester Norden behandlas under § 59. 

 D Att rapport från kampanj Röda Fjädern behandlas i § 47- 

 

§ 46 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN 

 Beslut 

 Med ovan i § 45 nämnda ändringar fastställs dagordningen. 

 

§ 47 RÖDA FJÄDERN 2012-2013 

 Kampanjledaren för Röda Fjädern 2012, Jan Granlund, introducerar kampanjen 

 samt ger en historik runt kampanjen. 
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 Vidare presenteras arbetsgruppen för RF-2012 som sker i samarbete med Barndiabe

 tesfonden. 

 Information till samtliga klubbar sändes ut i mitten av januari 2012 samt presenteras 

 kampanjmaterialet. 

 Målsättningen för kampanjen är att samla in 13 miljoner kronor. Jan Granlund 

 önskar att distriktsguvernörerna blir kontaktpersoner för kampanjen. Om inte guvnö

 ren kan så utses annan person.  

 Beslut 

 Att GR beslutar vara kontaktpersoner för RF- kampanjen eller att  

  annan person utses i deras ställe 

 GR tackar för information och lägger den till handlingarna. 

 

§ 48 SOCIALA MEDIER 

 ( ärendet flyttades upp på dagordningen) 

 IPDG Eva Persson berättar om de olika sociala medierna  som står till buds samt 

 uppmanar alla att delta och att debattera, samtidigt som en försiktighet om vad 

 som läggs ut på dessa medier bör beaktas. 

 Vidare framkom att ett mycket stort antal svenskar är uppkopplade mot  exem-

 pelvis FaceBook och att information via detta medel sprids oerhört snabbt. 

 Beslut 

 Att GR tackar för informationen, för den vidare, samt lägger den till handlingarna. 

 

§ 49. RIKSMÖTET 2014 

 Riksvalnämndens ordförande informerar att en ansökan från Distrikt 101A, Zon 7 har 

 inkommit att få arrangera RM  2014    

 Beslut 

 Att GR beslutar att uppdra åt Distrikt 101 A, Zon 7 att arrangera RM 2014 i  

 Linköping. 

 

§ 50. INKOMNA SKRIVELSER 

 Tackbrev har inkommit från UNHCR    Bil 59

 Brev från PDG Lennart Ahrnulnd angående genomförda projekt. Bil 58 

 Beslut 

 Att tackbrevet från UNHCR läggs till handlingarna 

 Att svaret på PDG Lennart Ahrnlunds skrivelse redovisa kontinuerligt på  

 hemsidan och i tidningen Lion. 

 

§ 51. EKONOMI 

 Controller Björn Wahlenius redogör för: 

 Projektsaldo     Bil 100 

 Budget/utfall     Bil 99      

 Balansrapport     Bil 102 

 Resultatrapport     Bil 101 

 Placeringsgruppen     Bil 98 

 

 PID Heinz Ondrejka redogör för skillnaden mellan Eldsjäl och God Fond. 

 AU har gett Gunnar Schönberg, placeringsguppen, i uppdrag att förhandla med övri-

 ga organisationer i God Fond. 

 Beslut  

 Att GR lägger med godkännande rapporterna till handlingarna. 

 

§ 52 RAPPORTER 

 Distriktsguvernörernas muntliga rapporter 

 A. 
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 101A: 4 nya medlemmar. Samarbete mellan distriktet, polisen, DIF och Globen Are

 na. Uppmaning till klubbarna att använda kortläsare vid aktiviteter. 

 

 101B: Satsar på medlemsutbildning. Ny klubb på gång i Filipstad. 3 universitet/ 

 högskolor inom distriktet där påverkan om bildande av Campusklubbar pågår. 

 

 101GD: Jobbar med hemsidor. GLT söker personlig kontakt. GMT arbetar med 

 CEP. Trädplanteringsaktivitet i Tanzania på gång. Eventuellt ett vattenprojekt på 

 gång. 

 

 101N: Mål att starta en klubb under verksamhetsåret. Hemsidor på gång. Utbild-

 ning av klubbfunktionärer. 

 

 101P: GMT och GLT finns. En klubb läggs ner i år, eventuellt två nya under kom

 mande år. 

 

 101S: Projektkatalog presenterad (förevisades vid mötet). 

 

 101SM: Presenteras distriktet i siffror. Prognosen är 1 250 medlemmar i mars 2012. 

 

 101SV: Satsar på utbildning av nya tjänstemän. Ungdomsläger nästa sommar. Fort

 sätter satsa på flickskolan i Nepal. 

 

 101U: Utbildningsdag i början av verksamhetsåret med 70 deltagare. GLT besöker 

 samtliga zoner under hösten för att reda ut utbildningsbehovet. Höstens DM ges 1-

 1,5 timmars övrig tid för utbildning. 

 

 101VG: Tappat 41 medlemmar varav 11 avlidna. Erhållit 38 nya medlemmar. Rekry

 teringen går bättre och bättre. Campusklubb på gång i Borås. Övriga hög-skolor in

 tresserade. DM kommande helg, 92 anmälda. 

 Beslut 

 Att GR lägger distriktsrapporterna till handlingarna. 

  

 B. 

 Europaforum     Bil 107 

 GRO Vivianne sammanfattar kortfattat en rapport från EF i Maastricht. Åtta    

 Distriktsguvernörer deltog i EF för första gången på många år. Erfarenheterna redo

 visas i bilaga 

 Beslut  

 Att lägga informationen till handlingarna 

 C. 

 Ungdomskommittén     Bil 89 - 90 

 YED Ann-Cathrin Karlsson rapporterar från Europaforum och arbetet med ung-

 domsutbytet. Vidare har den engelska texten i ungdomskatalogen översattas till 

 svenska. Denna ligger på MDs hemsida. 

 Beslut 
 Att lägga informationen till handlingarna 

 

 Mötet ajourneras för lunch och därefter kl 13 00 föreläsning. 

  

 ”Framgång är ett val”  
 Innan mötet återupptas håller Mattias Sunneborn en intressant föreläsning över 

 ämnet att sätta mål. Föreläsningen ingår som en del i arbetet med utbildning och  

 medlemsutveckling.  Kortfattat sa Mattias att:  



GR 2011-2012 

Sidan 4 av 9 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 

 A Skriv ner vad Du önskar att uppnå och när. 

 B Ta reda på vad som krävs 

 C Gör en långsiktig plan och sätt delmål 

 D Följ planen 

  

 GRO Vivianne tackar Mattias Sunneborn för en intressant föreläsning. Samtliga 

 åhörare ger Mattias en stor applåd.  

 

 Mötet återupptas under punkten Rapporter 

 

 D. 

 Rapport har inkommit från Lions Quest    Bil 87 

  

 Rapport 87 anses i och med utskicket för föredragen. 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen lägger rapporten till handlingarna 

 E. 

 ”IT-gruppen – medlemsregister” 

 VGRO Kent redogör kortfattat från gruppens sammankomst på Scandic Bromma  där 

 gruppen bland annat diskuterat två beslut från RM i Kalmar. Rapporten kommer att 

 behandlas på AU i december. 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen lägger den till handlingarna 

 F. 

 Världens Barn     Bil 86 

 Hans Cantani redogör för årets insamling och påpekar att Lions är en betydande aktör 

 inom denna insamling.’ 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen och lägger den till handlingarna 

 G. 

 Rapport från GMT / GLT     Bil 70 och 105 

 GMT Inger Löf, GLT Finn Bangsgaard och PDG Lars Kuntze rapporterar från 

 mötet med distriktens GMT och GLT i Gävle och Bromma. Nytt material är ut-

 skickat till distrikten för yttrande. Rapporterar GLT om den kommande  utbild-

 ningen varvid framkommer ett äskande om kronor 35 000,- för en uppföljnings-

 kurs 14-15/1 2012. 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen och lägger den tillhandlingarna 

 Att GR beslutar om ett tilläggsanslag om 35 000,- för en uppföljningskurs i  

 januari 2012  

 H. 

 Arbetsgruppen för PR/utåtriktad mediastrategi för MD, 

 DG Mats Granath informerar om gruppens arbete för att stödja bland annat MD-

 kontorets arbete med PR-frågor.  

 Beslut 

 GR noterar informationen och lägger den tillhandlingarna 

 I. 

 Arbetsgruppen för översyn av distriktsindelningen.  Bil 76 

 PDG Bengtåke Johansson informerar om bakgrund och RM-beslutet i Kalmar. 

 AU föreslår att arbetsgruppen fortsätter med sin översyn. 

 Beslut 

 GR beslutar i enlighet med RM i Kalmar att arbetsgruppen inte skall fortsätta sitt  ar

 bete. 
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 DG Matthias Öberg reserverar sig mot beslutet att arbetsgruppen för distriktsin-

 delning inte får fortsatt mandat. 

 Beslut 

 GR noterar reservationen och lägger den till handlingarna. 

 

§ 53 MEDLEMSUTVECKLINGEN     Bil 94 

 GRO Vivianne Eriksson lyfter upp informationen i bilagan som visar att utveck-

 lingen går långsamt när det gäller kvinnligt medlemskap. Budskapet från LCI är att 

 man bör starta klubbar med bara kvinnor för att öka antalet kvinnor i Lions.  

 Beslut 

 Att GR noterar informationen och lägger den till handlingarna  

 

§ 54 PR/INFO     Bil 88 

 PID Jan-Åke Åkerlund kommenterar bilaga 88. 

 Beslut 
 Att GR noterar informationen och lägger den till handlingarna 

 

§ 55. HJÄLPKOMMITTÉN 

 PGRO Alf Bakken, Hjälpkommitténs ordförande, informera att 273 av Lions tält  en

 ligt BQtL har sänts till Turkiet och att ytterligare 200 tält skickas den 12 november 

 varvid lagret med tält nu är tömt. 

 Afrikas Horn-insamlingen har hittills givit 1 842 859 kronor från klubbarna och 

 vårt 90-konto har erhållit 77 228,- (varav 52 220,- kommer från lionklubbar). 

 Enligt muntlig information från Radiohjälpen/Världens Barn skall Lions inte delta i 

 2012 års insamling vilket verkar förbryllande. Alf Bakken återkommer med mer be

 sked efter kontakt med kampanjledningen. 

 

 Föreslås att (att tas bort) acceptera Lions Danmarks förslag till NSR-projektBil 91-97 

 Beslut 

 Att GR beslutar att acceptera Lions Danmarks förslag till NSR-projekt för 2012-

 2013 

  

 FÖRSLAG TILL PROFILPROJEKT 

 Lions Club Negombo Host´s Diabetes clinic   Bil 78 

 Phuket Village Foundation     Bil 79 

 Lapsiphedi Nepal     Bil 80 

 Morogoro     Bil 81 

 Somaliland Riksförbund i Sverige    Bil 82 

 BMV at Black Lion Hospital     Bil 83 

 Water Aid Kenya     Bil 84 

 IOGT-NTO     Bil 85 

 Hjälpkommitténs förslag     Bil 77 

 Beslut 

 Att GR beslutar att återremitera ärendet om profilprojekt till Hjälpkommitten för  vi

 dare beredning 

 Att GR beslutar avslå projektansökningarna,   

 Somaliland Riksförbund i Sverige    Bil 82 

 BMV at Black Lion Hospital     Bil 83 

 IOGT-NTO     Bil 85 

 Att GR beslutar att avslå projekt ”Tandvård i Tanzania” med motivering att det är  

 ett klubb/zon- eller distriktsprojekt,    Bil 47-48 
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§ 56 Trädplantering 

 DG Mats Granath refererar till IP Tams trädplanteringsprogram. Inom GR har dis

 kussioner förts och vid GR4 på Island diskuteras projektet vidare att rekommendera 

 distrikten om olika planteringsprojekt. 

 PRO/ID-kandidat Kenneth Persson berättar om ett eventuellt samarbete mellan 

 Region Skåne och distrikt 101S om att återskapa de för landskapet välkända pile al

 léerna. 

 Beslut 

 Att GR återkommer i ärendet och lägger tills vidare informationen till handling-

 arna. 

 

§ 57 RIKSMÖTET 2012 

 PDG Bengtåke Johansson meddelar att allt ligger i fas i planeringen av RM.  

 Delegatförteckning  kommer att läggas ut på RMs hemsida. 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen och lägger rapporten till handlingarna. 

 

§ 58 RIKSVALNÄMNDEN      Bil 129

 Stadgesekreteraren går igenom en del frågor som tillställts honom. 

 PDG Ingemar Andersson, RVNO, meddelar att historik saknas från tidigare RM så

 som planering och interna beslutprotokoll. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att remittera stadgesekreterarens förslag till AU för beredningAtt 

 interna handlingar som berör RM skall tillställas MD. 

 

§ 59  ORKESTER NORDEN     Bil 92 

 GRO Vivianne ger en kort föredragning. Rapport ska tillställas NSR, samt att det  på

 går arbete med att utse ersättare för Lennart Fridén i Orkester Norden. Föreliggande 

 bilaga anses föredragen. Ett äskande om 21 000,- för täckande av den svenske delta

 garen framläggs. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att godkänna äskandet om 21 000, 

 Att GR noterar informationen och lägger rapporten till handlingarna. 

 

§ 60 NSR ISLAND 

 GRO Vivianne ger en kort information om NSR på Island 

 Beslut 

 Att GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 

§ 61 CONVENTIONRESAN 2012 

 Efter att ha öppnat tre olika offerter för conventionresan föreslår AU att uppdraget 

 går till Winslows Resor AB. 

 Beslut 

 Att GR beslutar enligt AUs förslag, att  uppdraget går till Winslows Resor AB. 

 

§ 62 RESELEDARMANUAL     Bil 71 

 Distrikt 101As Hedersråd har inkommit med ett förslag till dokument för resele-

 dare i samband med Convention. 

 FRS Lars Edvards redogör för bakgrunden. 

 Beslut 

 Att GR antar reseledarmanualen som ett principdokument, som kan justeras efter  be

 hov. 
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§ 63. LCIF     Bil 75 

 PID Jan-Åke Åkerlund informerar om statistik över inbetalningar från klubbar och 

 distrikt inom MD 101 till LCIF. Vidare förevisar PID Jan-Åke ett årsmärke från 

 LCIF som kan beställas av VGRO till ett pris av 130,- 

 Ett 5-punktsprogram om MJF utsändes separat. 

 Beslut 

 Att GR tackar för informationen och lägger den till handlingarna 

 

§ 64. ÖVERSYN AV REGELVERKET FÖR ”LIONS BÄSTA KLUBB” Bil 69 

 GR 2 gav DG Roland Thorstensson och IPDG Eva Persson i uppdrag att se över re

 gelverket för ”Lions bästa klubb” varvid framkommer att denna ”utmärkelse” inte 

 ligger i tiden och bör plockas bort. 

 Beslut 

 GR föreslår RM 2012 att ta bort utmärkelsen ”Sveriges bästa lionklubb”. 

 

§ 65. ANSÖKAN OM MEDLEMSKAP I FRII   Bil 60 

 PID Heinz Ondrejka informerar om betingelserna för ett medlemskap i FRII. Ansö

 kan från Lions Hjälpfond, som äger Lions 90-konto, är inlämnad för beslut inom 

 FRII. Ansökan för hela MD är inte aktuell då det inte går att totalredovisa Lions i 

 Sverige totala intäkter. 

 Beslut 

 GR beslutar att avvakta FRIIs beslut och lägger tills vidare ärendet till handing-

 arna. 

 

§ 66 SKATTELÄTTNADER VID GÅVOR    Bil 57 

 PID Heinz Ondrejka informerar läget då det gäller skattelättnader till ideella organi

 sationer. Inga beslut är tagna och PID Ondrejka återkommer när så sker. 

 Beslut 

 Att GR lägger tills vidare informationen till handlingarna. 

 

§ 67 ÅTERBETALNING AV MEDLEMSAVGIFTER 

 DG Gunilla 101U ger en bakgrund till ärendet: LCI återbetalar medlemsavgifter för 

 de medlemmar som utträder under januari respektive augusti månader. Fråga har 

 ställt till MD om att även MD ska återbetala.  

 AU föreslår att inte återbetala enligt LCIs normer då det skulle innebära en ad-

 ministrativ insats, som inte står i proportionen till beloppet. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att ingen återbetalning av medlemsavgift skall ske för de  med

 lemmar som utträder i januari respektive augusti månader. 

 

§ 68 PRINCIPER FÖR MARKNADSFÖRING AV KLUBBRESULTAT INOM 

 MD 

 GRO Vivianne ger en bakgrund: Stora klubbar med god omsättning och resultat 

 prioriteras i interninformationen. Klubbar, som inte samlar in så stora belopp men 

 gör andra insatser, som inte kan omräknas i kronor har sämre chans att bli uppmärk

 sammad. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att frågan hänskjuts till kontoret och tidningsredaktionen. 

 

§ 69 ÖVERSYN AV ARBETSORDNINGEN FÖR PENGAPÅSEN            Bil 62

 Bakgrund: Regelverket för Pengapåsen i MDs Handbok är knapphändiga. En översyn 

 bör göras. 
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 Beslut 

 Att GR remitterar ärendet till Hjälpkommittén för att återkomma med en redigerad  

 arbetsordning för pengapåsen att föreläggas RN 2012. 

 

§ 70 ÖVERSYN AV REGELVERKET FÖR LEJONKRONAN 

 GR föreslår att en översyn av regelverket för Lejonkronan dock utan att störa   

 urkunden, att regelverket harmoniseras med dagen. 

 Beslut 

 GR beslutar att låta PID Heinz Ondrejka, FRS Lars Edvars och DG Mats Granath se 

 över och eventuellt komma med förslag till förändringar för regelverket för Lejon-

 kronan. 

 

§ 71 ORDFÖRANDE FÖR RM 2012, GÄVLE  

 Förslag har framförts att nominera en kandidat till ordförande vid RM 2012 i Gävle, 

 DG Ove Söderquist, 101VG, föreslår Urban Möller såsom ordförande vid RM 

 2012 i Gävle. Inga motkandidater noteras. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att nominera Urban Möller LC Tjörn såsom ordförande vid RM 

 2012 i Gävle. 

 

§ 72 SPECSAVERS 

 GRO Vivianne informerar om att  avtalet mellan Specsavers och MD 101 är uppsagt 

 av Specsavers. Oaktat detta har Specsavers utlovat ett belopp om 75 000,- till MD för 

 olika syninsatser. 

 Beslut 

 Att GR noterar uppsägning och framför ett tack till Specsavers för gåvan till synin-

 satser. 

 

§ 73 YOUNG AMBASSADORS OF THE 21:st EUROPEAN AWARD   Bil 93 

 DG Torgny Rönnestad informerar om YA of the 21:st EA efter att ha deltagit vid  ut

 delningen på EF i Maastricht samt frågar om MD 101 är intresserade att delta i 

 denna aktivitet. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att delta i aktiviteten 

 Att aktiviteten håller sig inom ramen av 8 000 samt att DG Torgny Rönnestad blir 

 MDs kontaktperson under verksamhetsåret. 

 

§ 74 STÖD TILL HANDIKAPPIDROTTEN OCH PARALYMPICS Bil 73, 95 

 Hjälpkommittén föreslår att MD 101 beslutar om ett bidrag till Svenska Handi-

 kappidrottsförbundet om 500 000,- för satsning inför Paralympics. 

 Beslut 

 GR beslutar att bidra med 500 000,- till Svenska Handikappidrottsförbundet inför 

 satsningen till Paralympics, samt att noteras till protokollet att även de dövas  

 olympiader bör observeras. 

 

§ 75. FÖRSLAG ATT DELTA I EURO AFRICA COMMITTEE Bil 98 

 PGRO/ID-kandidat Kenneth Persson föreslår att MD 101 bör söka medlemskap i 

 EURO AFRICA COMMITTEE. 

 Beslut 

 Att GR beslutar att remittera ärendet till AU för beredning   

 

§ 76 KOMPLETTERING SOCIALA MEDIER 

 IPDG Eva Persson kompletterar tidigare anförande vad avser sociala medier, hur 

 man går med i exempelvis FaceBook och andra nya medier. 
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§ 77. ÖVRIGA FRÅGOR 

 A 

 GRO Vivianne informerar att tidningen Lion kommer att få en något förnyad layout. 

 Arbete med att komma i gång med annonsförsäljning pågår. 

 B.  

 Lions forskningsfond om folksjukdomar. DG Torgny Rönnestad informerar om 

 forskningsfonden inom SM-SV och A-distrikten och hänvisar till dess webbadress: 

 www.lionsforskningsfond.se.  

 Beslut 

 GR tackar för informationen under § 77 och lägger den till handlingarna. 

 

§ 78 MÖTET AVSLUTAS 

 GRO Vivianne avrundar mötet med att gå tillbaka till professor Johnny Ludvigsons 

 och Mattias Sunneborns anföranden, den livaktiga diskussionen och  trevliga stäm-

 ningen vid GR-mötet, tackar för visat intresse samt förklarar GR 3 avslutat. 

 

 IPGRO Sven-Arne Wennerberg tackar GRO för väl genomfört möte. 

 

 

 

Vivianne Eriksson  Kent Benediktsson 

GRO/Mötesordförande  VGRO/mötessekreterare 

 

 

 

DG Gun-Britt Karlsson    DG Hans Hallberg. 

Justerare   Justerare 

 

 

 

 

http://www.lionsforskningsfond.se/




Rapport från Lions Quest till GR-sammanträde 3 / 2011-12


Kontoret
Vi börjar nu kunna se de positiva resultaten av att vi delar på såväl personal som
kontorsutrymmen med Lions MD 101. Givetvis sker denna typ av flytt inte helt friktionsfritt,
men efter en liten ombyggnad av kontoret (en extra vägg) och framför allt efter uppackning
av flyttlasset har vi mycket stora förväntningar på framtiden.


Även om Lions Quest inte har tillgång till flera arbetstimmar per månad än tidigare är det
mycket positivt att det finns fyra personer i stället för två som bidrar med sina tankar och
idéer hur vi kan utveckla och förbättra Lions Quest.


LQ har enligt överenskommelsen med MD 101 tillgång till personalen enligt följande:
Kontorschef Anders Medin 50%, Ekonomi Jan Demuth 10%, Hemsida & utskick av
kursmaterial Cynthia Lo 20% och PR & Info Maud Nordell 10%. Den uppföljning av
arbetstiden som hittills gjorts pekar på att våra ursprungliga antaganden om tidsåtgång
stämmer väl med verkligheten. Sammanslagningen innebär också en avsevärd
kostnadsbesparing för såväl LQ som MD 101. Även denna del kommer givetvis att noggrant
följas upp under verksamhetsåret. MD 101 har nu tillgång till 3,1 helårstjänster mot tidigare
3,0 fördelat på fyra personer i stället för tidigare tre.


Hemsidan
Alla som inte redan gjort det bör gå in på Internet och titta på vår nya hemsida www.lions-
quest.se Det är främst Ulla Barthelson och Cynthia Lo som arbetat med detta med god hjälp
från Marianne Jansson och Maud Nordell. En stor fördel är att vi nu har möjlighet till daglig
uppdatering av hemsida om det skulle behövas.


Utvärderingsverktyg
Som många redan känner till har vi startat ett samarbete med företaget Elevator AB i
Uppsala. Elevator och närstående företag (Skoldialogen och Catalyt AB) har lång erfarenhet
av att stödja skolor som har behov av hjälp med ärenden gällande hur skolorna skall leva upp
till samhällets förväntningar och lagstiftning.


Det nya utvärderingsverktyget Elevator hjälper skolorna att mäta effekten av sitt
värdegrundsarbete enligt de färdigheter som barn och ungdomar bör ha enligt WHO
(Världshälsoorganisationen). Dessa färdigheter har full överensstämmelse med det som lärs
ut av Lions Quests program Tillsammans.


I och med detta samarbete erbjuder vi skolorna möjligheten att själva värdera och utvärdera
sina egna behov av värdegrundprogram. Detta ligger i linje med Skolverkets rapport om
arbete mot mobbning. Skolor och kommuner kan köpa utvärderingsverktyget Elevator och
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med hjälp av detta mäta förändringarna sitt värdegrundsarbete från år till år. Förutom att vi
erbjuder skolorna en möjlighet att mäta effekten av programmet Tillsammans erhåller Lions
Quest en royalty från Elevator för att vi erbjuder utvärderingsverktyget.


Kursverksamheten
Efter en period av nedgång i antalet bokade Tillsammans-kurser kan vi nu glädja oss år att


det strömmar in förfrågningar lärare och grupper av lärare i olika delar av landet. Det är


lärare som frågar om det planeras någon kurs i deras region och som frågar om Lions kan ge


ett bidrag till deras deltagande. Det tycks som om lärare just nu är mera intresserade av


kurser än vad rektorer och skolledarna är. De senare tycks just nu ha mest fokus på


introduktionen av den nya Skollagen som började tillämpas fr.o.m. 1 juli 2011.


Det innebär att om lionklubbarna är villiga att bidra med finansiering råder det inte brist på


deltagare. Just nu väntar bl.a. ett 20-tal lärare i Västerbotten på besked om hjälp med


finansiering.


Vi har också genom Elevator-samarbetet till en mycket låg kostnad lyckats förvärva ett


aktuellt adressregister till landets skolor för att på ett enklare sätt kunna erbjuda kurser.


Lion Mints


För att slutligen knyta an till finansiering vill vi påminna om inkomstmöjligheten som Lion
Mints erbjuder. För varje såld kartong Lion Mints får klubben in ca. 3 260 kr som kan
användas till Tillsammans-kurser. Vi uppmanar klubbar som inte redan jobbar med Lion
Mints att pröva denna lättarbetade inkomstkälla för aktivitetskassan. Inköp av Lion Mints


www.lions-quest.se eller www.lions.se


2011-10-27
Bruno Ahlqvist
Ordförande


(Rapport från Lions Quest till GR3 2011-12)
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Rapport till GR 3 verksamhetsåret 2011-2012. 28 oktober 2011. Maud Nordell, redaktör/informatör på MD 101.  


Rapport från MD 101s PR/Info funktion avseende första halvåret på verksamhetsåret. 


Bakgrund: 


Till grund för MD:s infofunktion ligger verksamhetsplan och budget för aktuellt verksamhetsår. Det är 


dessa dokument som styr vad MD:s infofunktion kan göra.  


Förutsättningar: 


I budget finns 0 kronor till marknadsföring av Lions på MD nivå. PR & distriktskassörer (måste menas 


distriktens PR/Info) har ett konto på 45 000 kronor. Detta är vad Sveriges Lions satsar på 


marknadsföring/PR/Info externt på ett verksamhetsår. De 45 000 kronorna är dessutom vikta för ett 


internt PR seminarium med distriktens PR/info funktion, men används även lite till extern 


annonsering. Ihop med Sveriges Lions Hjälpfond är Sveriges Lions varje år med i en bilaga som ges ut 


av Stiftelsen som kontrollerar 90-kontot. Det är allt MD gör externt som MD betalar för och det är allt 


vad pengarna räcker till. I övrigt är det gratis PR som är det som står till buds. 


Förutsättningarna för PR/Info gentemot allmänheten på MD nivå är alltså i stort sett lika med noll 


kronor. Utifrån detta satsas då på, ihop med distriktens PRC, att få så mycket gratisreklam/gratis PR 


som möjligt. Detta styrs i sin tur av det Sveriges Lions faktiskt uträttar i verkligheten, praktiken. 


(Detta omtalas även i verksamhetsplanen, strategi = utnyttja händelser till att få gratis PR i media, 


även s.k. sociala media.) 


Så fort en katastrof exempelvis inträffar görs insatser från MD:s infofunktion med att få 


pluggannonser och att få redaktionellt utrymme för det Lions gör. Här arbetar MD:s infofunktion alltid 


ihop med distrikten.  


Vidare tas varje tillfälle och vänds och vrids på det Lions gör för att få gratis PR, redaktionellt i olika 


media. Exempelvis det faktum att Lions delade ut Livskvalitépris till Emma från Skåne, som skrivits 


mycket om i media, gjorde att vi kunde få gratis redaktionell exponering i Aftonbladet med flera 


tidningar när Emma fick priset.  


Att MD:s infofunktion under flera års tid påtalat, utan gehör sedan varumärkeskampanjen, att MD 


borde satsa mer pengar för att ta tillvara på de resultat som uppnåddes genom investeringen i 


annonseringen i varumärkeskampanjen, och som handlar om att årligen fylla på kännedomen om 


varumärket Lions hos allmänheten, det är en annan sak och tas inte upp här.  


Resultat extern info/PR: 


 Livskvalitepriset som Emma fick på Riksmötet har gett god och gratis PR för Sveriges Lions, 


som nämnts ovan. I Aftonbladet och nu i veckan i Allas, en veckotidning för kvinnor, som 


följde upp Emma. Allas har en läsekrets på ca 350 000 per vecka.  


 I samband med ungdomslägren sändes pressmeddelande ut om syftet med dessa på riks- och 


lokalnivå. (Den lokala nivån sköts av distriktens PRC + de till klubbar. Men materialet från 


MD sänds ut till distriktens PRC och läggs upp på medlemssidan så att det är åtkomligt.) 


Tyvärr magert genomslag. Några lokaltidningar skrev, inget på riksnivå. (Men man måste 


försöka.) 


 I samband med Lions insamling till Afrikas Horn har media bearbetats både redaktionellt och 


genom pluggannonser. Här har vi lyckats på både riks- och distriktsnivå/lokalnivå. I 


redaktionell text i exempelvis Aftonbladet och Expressen har Lions nämnts bland 


organisationer som gör insatser.  


Pluggannonser har varit införda i riksmedia och lokalt. I Expressen med KVP och GT har 
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Lions fått in pluggannonser (pluggannonser är gratis annonser när tidningar har utrymme) ett 


flertal gånger i följd under en period (8 ggr under två månaders tid, snitt alltså en gång per 


vecka) och detta till ett marknadsvärde av totalt 64 000 kronor exklusive moms.  


 


 I Tidningen Land har Lions också fått in pluggannonser om Afrikas Horn. Plus allmänna 


pluggannonser om Lions, se www.lions.se och länken PR för att se vad dessa har för budskap. 


Tidningen Land är generösa mot oss och där kommer vi få in pluggannonser regelbundet, så 


fort de har utrymme.  


Land har 565 000 läsare varje vecka över hela Sverige (även i storstäder om än % färre där 


jämfört med mindre orter) och 90 % av dessa läser de så kallade eftertextannonserna där vi får 


in pluggannonser. Bifogar ett exempel.  


Hittills har Lions fått in pluggannonser till ett marknadsvärde av 38 400 exklusive moms.  


 Världens Barn. Genom deltagandet i Världens Barn har Lions fått mycket PR, lokalt och på 


riksnivå. Bland annat synts i TV för andra gången i Världens Barn sammanhang. Värde 


uppskattningsvis en halv miljon kronor för en exponering i TV (TV4s priser). Vilket var andra 


gången Lions syntes i TV, andra gången på 20 år. Före detta var 1989. Se rapporten om 


Världens Barn till GR 3 för mer info om PR i samband med Världens Barn.  


Sammanfattning: Sveriges Lions har genom bearbetning av media fått gratis PR till ett värde 


av cirka 150 000 kronor hittills. (3 ggr mer än budget, som dessutom är vikt för interna 


spörsmål inom PR.)  


Till detta kommer det faktum att Sveriges Lions publicerar nyheter på hemsida www.lions.se 


och på Facebook, på Twitter, för mobilen och på Lions app. för Iphone. Hur många som nås 


av denna information och som är externa människor vet vi inte. Dock kan nämnas att MD:s 


hemsida har på en månad drygt 6 000 unika besökare. En kvalificerad gissning är att flertalet 


av dessa är lionmedlemmar. 


 


Intern info: 


 Varje dag uppdateras Sveriges Lions (MD:s) hemsida www.lions.se med nyheter.  


 Likaså uppdateras varje dag Sveriges Lions Facebook sida med nyheter. 463 personer 


gillar Sveriges Lions Facebook sida. Vidare uppdateras även Twitter, med en nyhet, 


varje dag. Plus mobilsidorna. Arbetet görs av Cynthia Lo på kontoret.  


 Pluggannonserna och annonserna samt affischer och banners samt OH presentation 


över Sveriges Lions, som finns under fliken PR på medlemssidan (att ladda ned för 


klubbar och distriktens PRC, att användas i media) har uppdaterats i enlighet med de 


nya riktlinjerna från Svensk Insamlingskontroll som övervakar 90-konton.  


 Lions medlemstidning Lion har kommit ut med två nummer.  


På gång är här en uppfräschad och ny layout.  


Arbete med att försöka få en annonskonsulent som kan få in annonser pågår.  


 MD:s infofunktion har varit inblandad i den nya utformningen och lanseringen av Lions 


Quest nya hemsida. 



http://www.lions.se/

http://www.lions.se/

http://www.lions.se/
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Rapport  från ungdomskommittén inför GR 3 Linköping 11 – 13 november 2011 
från YED Anne-Cathrine Karlsson MD 101   


 
Kommittén består av tre medlemmar med var sitt verksamhetsområde 
YED Anne-Cathrine Karlsson LC Färingsö 101A – ansvarig för utresande ungdomar 
BYED Nils-Erik Borgström LC Munkedal 101VG -  ansvarig för inresande ungdomar och fördelning av 
dessa till våra tre läger. 
MDDNO Sören Bjurström LC Malung 101GD  -  ansvarig för kontakten med distriktens DNO-ansvarige. 
 
Läger 2011 
MD 101 Sverige tre stycken ungdomsläger  
101 N Lions Camp Torp – ansvarig YEC  Melker Lindkvist 
101 A Lions Camp Mälarvik– ansvarig YEC Anne-Cathrine Karlsson(Lägerchef DG Mats Granath) 
101 U Lions Camp Viking–  ansvarig  YEC Tomas Backström(Lägerchef Krister Axelsson) 
 
Totalt har 82 ungdomar kommit till våra svenska läger- ett tag var vi överbokade- men slutresultatet efter 
sena återbud blev som väntat( max antal ungdomar på varje läger är 30) 
Vistelsen var tre veckor varav en vecka i värdfamilj före eller efter lägret.  De två ungdomar som kom från 
Japan hade tillfälle att stanna totalt fem veckor i Sverige. Fem veckor får även de ungdomar som kommer 
från USA samt Hongkong stanna.  Alla tre lägren erbjöd värdfamiljvecka före lägret.   
 
Lions Camp Mälarvik hade 24 utländska ungdomar och tre från Sverige. En flicka från Japan en pojke från 
Californien och en flicka från Sri Lanka, övriga var från Europa.  17 länder är representerade.  Fördelning 
11 pojkar och 16 flickor. Tre deltagare var från Sverige. 
 
Lions Camp Torp hade 27 deltagare varav ingen från Sverige. Fördelningen var 18 flickor och 9 pojkar. 
Antal länder var 15.  En pojke från Argentina, en flicka från Japan och en pojke från USA övriga från 
Europa 
 
Lions Camp Viking hade 28 deltagare varav två från Sverige.  21 länder var representerade. Fördelningen 
var 12 pojkar och 16 flickor.  En flicka från Vitryssland, en från Hongkong , en från Mexico, en från Indien 
och en från USA övriga från Europa. 
 
Utresande 2011 
50 ungdomar reste ut från ( efter flera sena återbud) Sverige denna gång – ett sjuttiotal ansökningar 
behandlades.  Vi hade  utresande till 25 olika länder --Japan, Canada, Nevada, Californien samt Texas och 
Australien förutom Europa.) .  Tre ungdomar hade valt Japan men efter katastrofen valde en att åka till 
Australien istället och en flicka avstod helt och en pojke åkte till Japan i alla fall. 
YEC-konferens 
Den 1 och 2 oktober hölls  YEC-konferensen på Scandic Hotel Brommaplan Stockholm.  Syftet är att ge 
nya YEC utbildning och att alla MD:s YEC ska få träffa varandra och utbyta erfarenheter.  Särskilt viktigt för 
de som just har haft läger och för de som ska ha nästa sommar.( Se bilaga ”Minnesanteckningar”) 
DNO 
Sören Bjurström har besökt tullverket i Stockholm. På GR 5 i Sundsvall  lämnade  Sören muntlig rapport. Sören 
arbetar också med att få fram en kontaktperson för information från CAN i varje distrikt. Vi är nu med i CANs 
styrelse igen  Vidare försöker Sören få tillstånd att våra tullhundar får ha lionslogo.   
EF 
12 oktoberr till 16 oktober var jag och  BYED på årets Europaforum för att säkerställa våra ungdomsplatser 
ute i Europa och också fördela de 70 platser vi har för Europa och Japan på våra svenska läger 2012. Efter 
EF kunde jag uppdatera 2012 års ungdomutbyteskatalog som nu finns på hemsidan lions.se/ye.  Där finns 
också ny ansökningsblankett och översättning till svenska av det finstilta i blanketten dvs hur man fyller i 
och ansöker samt ansvarsförhållanden. För att säkerställa att alla klubbar fått ett ex av katalog och 
ansökan har DG kontaktat sina zonordföranden för att förmedla informationen till presidenterna. 
Ungdomsutbytet 2012 
 Distrikten GD, VG och SV kommer att ha läger med värdfamiljvistelse från sista veckan i juli och två 
lägerveckor de två första veckorna i augusti. Planeringen för 2012  års läger är i full gång. 
 


Årdala 2011-10-30 Anne-Cathrine Karlsson  MDYCE 
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Projektsaldo per 2011-10-31


Resultaträkning Balansräkning


Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Penningpåsen


54 330,68 -225,00 54 105,68 593 734,15 54 105,68 647 839,83


Handikappfonden


12 140,00 -20 000,00 -7 860,00 979 135,47 -7 860,00 971 275,47


NO/Narkotikasökhund


0,00 -76 000,00 -76 000,00 416 034,00 -76 000,00 340 034,00


BQtL


0,00 0,00 0,00 703 702,23 0,00 703 702,23


NSR-projekt restaurangskolan


380 537,74 0,00 380 537,74 -380 537,74 380 537,74 0,00


NSR Norden


14 310,00 0,00 14 310,00 -69 719,29 14 310,00 -55 409,29 


Morogoro /ögonvård/


26 062,28 -17 165,89 8 896,39 -578 594,64 8 896,39 -569 698,25 


Tanzania - Moshi


0,00 0,00 0,00 312 266,64 0,00 312 266,64


Tanzania /mödravård/


1 995 250,00 -1 051 915,02 943 334,98 3 205 045,07 943 334,98 4 148 380,05


LEO


7 400,00 0,00 7 400,00 124 993,50 7 400,00 132 393,50


Orkester Norden


4 670,00 0,00 4 670,00 180 453,56 4 670,00 185 123,56


Katastrofberedskapen


82 800,00 -769 588,23 -686 788,23 1 001 960,15 -686 788,23 315 171,92


Oskarshamnslägret


0,00 -162 680,00 -162 680,00 483 805,96 -162 680,00 321 125,96


Ungdomsläger


0,00 -28 687,50 -28 687,50 302 687,84 -28 687,50 274 000,34


Maarja Village


0,00 -31 895,21 -31 895,21 31 895,21 -31 895,21 0,00


Haiti


0,00 -43 268,00 -43 268,00 43 268,00 -43 268,00 0,00


Chile


33 000,00 -38 858,14 -5 858,14 5 858,14 -5 858,14 0,00


R-skola avslut


5 300,00 -1 247 422,20 -1 242 122,20 1 265 350,27 -1 242 122,20 23 228,07


Proj Pakistan


0,00 -4 222,00 -4 222,00 4 222,00 -4 222,00 0,00
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Proj LCIF


924 671,00 -361 123,79 563 547,21 69 580,00 563 547,21 633 127,21


Proj Japan


1 225,00 -100 137,00 -98 912,00 100 137,00 -98 912,00 1 225,00


Proj Specsavers


0,00 0,00 0,00 71 689,00 0,00 71 689,00


Proj Barndiabetes


350,00 -5 302,00 -4 952,00 114 845,00 -4 952,00 109 893,00


Proj Rent vatten


0,00 -819 287,50 -819 287,50 1 995 250,00 -819 287,50 1 175 962,50


Totalt


3 542 046,70 -3 958 489,98 -416 443,28 8 981 811,52 -416 443,28 9 741 330,74


2011-11-02/JD
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Minnesanteckningar från konferens och utbildning för Ungdomskommittén och distriktens YEC 


1 – 2 oktober 2011 på Scandic Hotell Brommaplan, Stockholm 


 
Närvarande: 


Lägerchef SV 2012 Leif Eskelid  


YEC VG Robert Jeraeus  


YEC GD Marie Johansson  


YEC P Maria Fältmark (lördag) 


YEC BTorsten Zakrisson 


YEC SM Madeleine Eriksson 


YEC A samt YEDAnne-Cathrine Karlsson  


YEC S Ronny Emilsson 


GMT Inger Löf 


Lägerchef GD 2012 Margareta Nilsson 


Ass Lägerchef A 2011Christer Lundstedt (lördag) 


YEC U 2010- 2011Tomas Backström 


YEC U 2011-2012 Christer Axelsson(samt lägerchef U 2011) 


YEC NMelker Lindqvist 


BYED Nils-Erik Borgström 


MD LEO Monica Jönsson 


GRO Vivianne Eriksson 


LEO projektarbetare Josefin 


 


Bildspel 


Anne-Cathrine visar ett bildspel om bakgrund o information om ungdomsutbytet. Lämpligt att visas för klubbar o 


distrikt. Information är hämtad från handboken.  


Deltagarens ålder viktig, 17 -21 år 


Klubben som ansvarar att välja ut o informera deltagare. 


Årets katalog kommer i slutet av oktober. 


 


Europa forum 


Ann-Cathrine berättade om upplägget med bytet av platser. 


Omfattning av det internationella ungdomsutbytet framgår av den katalog som finns inför varje års ungdomsutbyte.  


 


Utresande 


Utfall utresande ungdomar 2011,  


A: 3  


B: 3 


SV: 8( ej närvarande) 


P: 0 


GD: 8 


VG: 9 


N: 3 


S: 3 


U: 7 


SM: 6 


Summa 50 st. 


 


 


Klubben kan själv ordna resan. Det finns ett värde i att ha en resebyrå till hjälp vid problem som ombokningar, 


förseningar, missade flyg, inställda flyg mm 


 


YEC håller information till utresande ungdomar  


 


Ryggsäck innehåller: 


30 pins 


2 standarer 







 


 


 


Resehandledning finns på hemsidan lions.se/ye 


 


Visning och diskussion om den digitala blanketten, (excelfil). Blanketten skickas in utan bild, bifogas separat. 


 


Texten för underskrifter översättes till svenska för bättre förståelse vad det är som gäller. 


 


Det är viktigt att klargöra kommunikations vägarna med klubben för de utresande ungdomarna så att ingen 


information stannar eller inte kommer fram. Samt att klargöra vem som gör vad. 


 


Kolla att försäkringar finns.  


 


Resultat 2011  


Av de närvarande distrikten (9) redovisas 44 utresande 


Inkommande Mälarvik; 29, Torp; 27, Viking; 28 


 


Läger kommande år 


2012 VG, SV, GD 


2013 P,B, SM 


2014 A, U, N, S 


 


Erfarenheter från läger 2011 


 


Camp Mälarvik: 


Lägervistelsen var på Kärsö. Budget på 450 000:-, troligt utfall är 415 000:-. 


Biträdande Lägerchef var Christer Lundstedt som hade 5 ungdomsvärdar och 2 lions i lägerledningen. 


Sponsring av bla bilar och från en dryckesleverantör. 


Lionsklubbar i närheten sponsrade var sin dag. 


Utvärdering är gjord. 


 


Camp Torp: 


Lägervistelsen var på en folkhögskola. Budget 220 000:-, troligt utfall 260 000:-. 


Lägerchef var Melker Lindqvist. En lionsklubb höll i lägret. 


8 st ungdomar fick ej någon värdfamilj, togs hand av en lionsklubb som genomförde olika aktiviteter med 


ungdomarna under värdfamiljsveckan. 


Lägertidpunkten borde vara direkt efter midsommar för att bättre kunna utnyttja årstiden med tanke på färre mygg o 


ljusa nätter. 


 


Camp Viking: 


Lägervistelsen var på Fagerudd konferens. Budget / Utfall, 370 000:- 


Lägerchef var Christer Axelsson. 


Buss hyrdes till bra pris. Div mindre sponsring från ICA Maxi. 


 


Rapporter från svenska läger 2011 


Bifogas senare 


 


GMT 


Inger Löf berättade om det lyckade arbetet med att ha en klubb i klubben. Det är ungdomar från 18 år som är 


fullvärdiga medlemmar i klubben. De betalar medlemsavgift som student. Halv avgift. 


 


 


Australienungdomar 


A-C redogjorde för de extrakostnader och det bemötande hon fått i samband svenska ungdomars resa till Australien. 


Ungdomar som skulle ha åkt till Japan fick istället åka till Australien. Det var extra kostnader som ej från början 


hade varit kända för bla resor och stopp på olika ställen under vistelsen. Rekommenderas att vara restriktiv och tydlig 


med kontakter ang ungdomsutbytet med Australien. 


 


 


Marknadsföring av ungdomsutbyte. 


Marie Johansson:s bildspel som visades på konferensen förra året skickas ut till årets deltagare.  







 


 


Det är få klubbar som skickar ut ungdomar, det gäller att aktivera fler klubbar i ungdomsarbetet. 


 


Övriga frågor 


Hur gör vi med sena avhopp? 


Svårt att ha en patentlösning, måste lösas på mest praktiska sätt från fall till fall utifrån de omständigheter som 


uppkommit.  


 


Midnattsflygningar. 


Christer A redogjorde från sina erfarenheter när han arrangerade flygningar till midnattssolen och hur det då var lätt 


att engagera Sveriges Radio genom att ge bidrag till Radiohjälpen.  


 


Minnesfond 


Margareta N upplyste om Lars Nilssons minnesfond att vara till sysselsättning för barn med cancer som genomgår 


sjukhusbehandling. 


 


Värdfamiljproblemet diskuterades – kanske göra som i Danmark ha en grupp som hela året och hela tiden raggar 


värdfamiljer över hela MD? 


 


För övrigt hade vi besök av en gymnasieelev som ingår i en projektgrupp på en gymnasieskola för att göra ett 


specialarbete om LEO. 


 


Vid anteckningarna       Justerat 


 


Nils-Erik Borgström       Anne-Cathrine Karlsson 
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Utskriftsdatum: 11-11-03 /JD Lions Clubs MD 101


Räkenskapsår: 1107 - 1206


Period: 11-07 - 11-10


Konto Namn Per. 11-10 Ackumulerat Föreg år % av föreg år


INTÄKTER


Intäkter


3000 Nationella avgifter 1 627 021,50 1 627 021,50 1 670 168,50 97


3005 LCI Porto 2 129,50 2 129,50 1 756,50 121


3010 LCI försäljning 36 646,25 36 646,25 11 185,00 328


3011 MD fsg 142 528,50 142 528,50 148 077,18 96


3028 RM faktura 4 375,00 4 375,00 0,00 0


3029 MD faktura 6 404,00 6 404,00 0,00 0


3035 MD Handbok 119 275,00 119 275,00 134 090,00 89


3050 Europaforum 7 140,50 7 140,50 0,00 0


3120 LCI ers The Lion 0,00 0,00 92 932,16 0


3125 LCI proj 0,00 0,00 5 432,00 0


3472 The Lion Annonsintäkter 6 000,00 6 000,00 6 000,00 100


3520 Porto & emballage 19 267,80 19 267,80 10 586,00 182


3600 Postkontroll /SIFO/ 0,00 0,00 4 240,00 0


3740 Öresutjämning 51,19 51,19 39,30 130


3980 LQ Personal 8 085,00 8 085,00 0,00 0


3981 LQ Adm 12 600,00 12 600,00 0,00 0


3990 Övriga ersättningar och intäkt 0,00 0,00 12 707,46 0


S:a intäkter 1 991 524,24 1 991 524,24 2 097 214,10 95


S:A INTÄKTER 1 991 524,24 1 991 524,24 2 097 214,10 95


KOSTNADER


Varuinköp


4050 Inköp - Oak Brook -54 183,33 -54 183,33 -26 688,31 203


4051 Varuinköp MD -40 419,77 -40 419,77 -29 126,75 139


4090 Lagerförändring 12 084,00 12 084,00 23 515,00 51


S:a Varuinköp -82 519,10 -82 519,10 -32 300,06 255


GRO


4200 GRO resekostn -2 220,00 -2 220,00 -3 148,00 71


4201 GRO traktamente -462,00 -462,00 -1 596,00 29


4202 GRO kost/logi -1 400,00 -1 400,00 -8 899,00 16


4203 GRO administration 0,00 0,00 -199,00 0


4204 GRO porto/tele 0,00 0,00 -509,00 0


4205 GRO övriga kostnader 0,00 0,00 -3 698,00 0


4207 GRO representation -425,00 -425,00 -2 656,00 16


S:a GRO -4 507,00 -4 507,00 -20 705,00 22


GR


4210 GR resekostnader -2 708,00 -2 708,00 -1 979,50 137


4211 GR traktamente -819,00 -819,00 -819,00 100


4212 GR kost/logi -41 458,00 -41 458,00 -2 380,00 999


S:a GR -44 985,00 -44 985,00 -5 178,50 869
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VGRO


4220 VGRO resekostnader -8 254,00 -8 254,00 -1 332,50 619


4221 VGRO traktamente -1 785,00 -1 785,00 -1 663,00 107


4222 VGRO kost/logi -5 382,00 -5 382,00 -2 417,00 223


S:a VGRO -15 421,00 -15 421,00 -5 412,50 285


AU


4230 AU resekostnader -9 853,00 -9 853,00 -12 105,00 81


4231 AU traktamente -3 192,00 -3 192,00 -2 415,00 132


4232 AU kost/logi -12 805,00 -12 805,00 -10 807,00 118


4233 AU administration -768,00 -768,00 -349,00 220


4234 AU porto/tele -28,00 -28,00 -489,00 6


4235 AU övriga kostnader 0,00 0,00 -3 020,00 0


S:a AU -26 646,00 -26 646,00 -29 185,00 91


Riksmöte


4255 RM övriga kostn 0,00 0,00 -14 374,00 0


S:a Riksmöte 0,00 0,00 -14 374,00 0


Nordiska samarbetsrådet


4270 NSR resekostnader 0,00 0,00 -2 117,50 0


S:a Nordiska samarbetsrådet 0,00 0,00 -2 117,50 0


Europa Forum


4290 EF resekostnader -21 305,00 -21 305,00 -17 854,57 119


4292 EF kost/logi -63 061,79 -63 061,79 -23 935,89 263


S:a Europa Forum -84 366,79 -84 366,79 -41 790,46 202


Övriga Kommittéer


4318 ID kostn -16 283,00 -16 283,00 0,00 0


4321 Placeringskommittén -1 294,00 -1 294,00 0,00 0


4324 Distriktsutveckling 0,00 0,00 -1 563,00 0


S:a Övriga Kommittéer -17 577,00 -17 577,00 -1 563,00 999


Framtidskommitté


4330 FFU resekostn. 0,00 0,00 -8 183,00 0


4331 FFU traktamente 0,00 0,00 -1 869,00 0


4332 FUU kost/logi 0,00 0,00 -14 607,00 0


4335 FUU övriga kostn 0,00 0,00 -1 052,00 0


4337 GMT/GLT -34 662,00 -34 662,00 -6 768,00 512


S:a Framtidskommitté -34 662,00 -34 662,00 -32 479,00 107


VDG utbildning


4340 VDG resekostn -19 596,00 -19 596,00 -23 600,00 83


4341 VDG traktamente -4 641,00 -4 641,00 -7 959,00 58


4342 VDG kost/logi -14 200,00 -14 200,00 -21 710,00 65


4344 VDG porto/tele -12,00 -12,00 0,00 0


4345 VDG övriga kostn -4 000,00 -4 000,00 -4 000,00 100
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S:a VDG utbildning -42 449,00 -42 449,00 -57 269,00 74


Humanitär versamhet


4360 IR/HJ resekostnader -4 413,00 -4 413,00 0,00 0


4361 IR/HJ traktamente -672,00 -672,00 0,00 0


4362 IR/HJ kost/logi -1 600,00 -1 600,00 0,00 0


S:a Humanitär verksamhet -6 685,00 -6 685,00 0,00 0


Ungdomsutveckling


4410 YE resekostn -21 372,50 -21 372,50 -14 952,50 143


4411 YE traktamente -4 903,50 -4 903,50 -4 715,00 104


4412 YE kost/logi -13 476,00 -13 476,00 -13 260,00 102


4413 YE administration -250,00 -250,00 -5 799,00 4


4414 YE porto/tel -52,00 -52,00 0,00 0


4416 YE seminarier -4 890,00 -4 890,00 0,00 0


4420 NO/LEO resekostn -1 849,00 -1 849,00 0,00 0


4421 NO/LEO traktamente -315,00 -315,00 0,00 0


4422 NO/LEO kost/logi -105,00 -105,00 0,00 0


S:a Ungdomsutveckling -47 213,00 -47 213,00 -38 726,50 122


Riksvalnämnden


4430 RVN resekostn -925,00 -925,00 -1 739,00 53


4431 RVN traktamente 0,00 0,00 -273,00 0


4432 RVN kost/logi 0,00 0,00 -595,00 0


S:a Riksvalnämnden -925,00 -925,00 -2 607,00 35


Tidningen The Lion


4470 The Lion resekostnad -1 681,00 -1 681,00 -1 875,00 90


4471 The Lion traktmente 0,00 0,00 -273,00 0


4472 The Lions kost/logi 0,00 0,00 -1 235,00 0


4473 The Lion adminstration 0,00 0,00 -25,00 0


4480 The Lion tryck -28 859,00 -28 859,00 -53 377,00 54


4481 The Lion reportage -9 250,00 -9 250,00 -894,00 999


4484 The Lion distribution -61 315,51 -61 315,51 -72 383,10 85


S:a Tidningen The Lion -101 105,51 -101 105,51 -130 062,10 78


Handboken


4495 Handbok -116 194,00 -116 194,00 -130 783,00 89


S:a Handboken -116 194,00 -116 194,00 -130 783,00 89


Personalkostnader


7200 Lön, tjänstemän -290 365,00 -290 365,00 -256 617,00 113


7201 Lön The Lion -94 224,00 -94 224,00 -90 900,00 104


7290 Förändring, semesterlöneskuld 7 986,00 7 986,00 0,00 0


7390 Övr.kostn.ersättn. & nat.förmå -10 259,00 -10 259,00 0,00 0


7410 ITP/Alecta -16 316,00 -16 316,00 -17 261,00 95


7411 ITPK -6 744,00 -6 744,00 -6 732,00 100


7510 Lagstadgade arbetsgivaravgift. -91 235,00 -91 235,00 -79 511,00 115


7511 Lagstadgade arb.giv.avg. The L -29 604,00 -29 604,00 -29 677,00 100


7519 Arb.giv.avg semesterlöneskuld 2 510,00 2 510,00 0,00 0


7533 Särskild löneskatt pensionskostn -6 063,00 -6 063,00 -8 084,00 75
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S:a Personalkostnader -534 314,00 -534 314,00 -488 782,00 109


Övriga kostnader


5010 Lokalhyra -91 919,00 -91 919,00 -99 866,00 92


5020 Städning -12 750,00 -12 750,00 -16 000,00 80


5090 Flyttkostnader -18 176,00 -18 176,00 0,00 0


5300 Energikostnader -3 163,00 -3 163,00 -3 656,00 87


5400 Förbr.inventarier, förbr.mtrl -893,00 -893,00 -301,00 297


5420 Supportavtal -11 625,00 -11 625,00 -4 125,00 282


5421 Dataprogram 0,00 0,00 -7 500,00 0


5422 Webhotel/Internet -2 250,00 -2 250,00 -5 407,00 42


5500 Reparation och underhåll -3 457,00 -3 457,00 -2 160,00 160


5501 Serviceavtal Kopiator, Franker -13 621,75 -13 621,75 -9 621,00 142


5710 Frakter, transporter -440,00 -440,00 0,00 0


5900 Reklam och PR -813,00 -813,00 0,00 0


6070 Representation,avdragsgill -340,00 -340,00 0,00 0


6100 Kontorsmateriel -11 247,13 -11 247,13 -6 817,43 165


6110 Trycksaker 0,00 0,00 1 760,00 0


6200 Telefon -4 210,00 -4 210,00 -4 092,00 103


6250 Porto -19 500,80 -19 500,80 -16 840,62 116


6251 Posthämtning -3 472,00 -3 472,00 -3 510,00 99


6420 Revisionskostn extern -35 000,00 -35 000,00 -31 250,00 112


6421 Revisionskostn internt -7 399,00 -7 399,00 -7 161,50 103


6570 Bankkostnader -126,00 -126,00 -2 123,15 6


6980 Föreningsavgifter -1 748,00 -1 748,00 -1 207,00 145


S:a Övriga kostnader -242 150,68 -242 150,68 -219 877,70 110


RESULTAT FÖRE AVSKR. 589 804,16 589 804,16 844 001,78 70


Finansiella intäkter/kostn.


8312 Ränteintäkt från kortfr placer 0,00 0,00 48 008,18 0


8313 Ränteint från kortfr fordring 79 874,47 79 874,47 0,00 0


8330 Valutadifferenser 2 676,26 2 676,26 -3,77 -999


8390 Övriga fiansiella intäkter 0,00 0,00 -2 778,01 0


S:a Finans. intäkter/kostn. 82 550,73 82 550,73 45 226,40 183


S:A KOSTNADER -1 319 169,35 -1 319 169,35 -1 207 985,92 109


RESULTAT FÖRE SKATT 672 354,89 672 354,89 889 228,18 76


BERÄKNAT RESULTAT 672 354,89 672 354,89 889 228,18 76
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balansrapport md 101


2011-11-03


Utskriftsdatum: 11-11-03 /JD Lions Clubs MD 101


Räkenskapsår: 1107 - 1206


Period: 11-07 - 11-10


Konto Namn IB År IB 11-07 Förändring UB 11-10


TILLGÅNGAR


Omsättningstillgångar


1400 Lager 203 489,00 203 489,00 12 084,00 215 573,00


1510 Kundfordringar 44 438,50 44 438,50 600 637,50 645 076,00


1513 Eurocard -4 765,00 -4 765,00 53 904,49 49 139,49


1600 MD fordran LCI 75 536,57 75 536,57 -75 536,57 0,00


1613 Fordran reseräkning 0,00 0,00 4 070,00 4 070,00


1614 Förskott 0,00 0,00 9 100,00 9 100,00


1617 Avräkn RM Åre 30 000,00 30 000,00 0,00 30 000,00


1620 Avräkning RM Gävle 90 000,00 90 000,00 0,00 90 000,00


1635 Skattekonto 0,00 0,00 47 160,00 47 160,00


1700 Förutbetalda kostn 125 562,79 125 562,79 -125 562,79 0,00


1760 Upplupna inkomsträntor 25 241,82 25 241,82 0,00 25 241,82


1790 Övr förutbet kostnader/upplupna intäkter 16 553,97 16 553,97 0,00 16 553,97


1910 Kassa 8 229,50 8 229,50 -1 294,00 6 935,50


1920 PlusGirot 1 236,30 1 236,30 19 715,00 20 951,30


1937 Eldsjäl, U-hjälpsfond 971 130,43 971 130,43 0,00 971 130,43


1940 SEB 5368 10 248 98 1 446 894,64 1 446 894,64 320 853,58 1 767 748,22


1941 SEB Special 1 000 000,00 1 000 000,00 500 000,00 1 500 000,00


1942 SEB Special 2 000 000,00 2 000 000,00 4 000 000,00 6 000 000,00


1943 Placeringskonto 3 000 000,00 3 000 000,00 -2 500 000,00 500 000,00


1947 Marginalen 1 519 643,84 1 519 643,84 0,00 1 519 643,84


Summa omsättningstillgångar 10 553 192,36 10 553 192,36 2 865 131,21 13 418 323,57


Övriga tillgångar


1000 Observationskonto -634,00 -634,00 -11 919,00 -12 553,00


1004 Resor YE 0,00 0,00 -36 750,00 -36 750,00


1013 Kampanj Världens Barn 928 986,89 928 986,89 -386 057,44 542 929,45


1017 RF/Hjärnfonden -10 000,00 -10 000,00 0,00 -10 000,00


1220 Inventarier 59 776,00 59 776,00 0,00 59 776,00


1229 Ack. avskr Inventarier -48 888,00 -48 888,00 0,00 -48 888,00


Summa övriga tillgångar 929 240,89 929 240,89 -434 726,44 494 514,45


SUMMA TILLGÅNGAR 11 482 433,25 11 482 433,25 2 430 404,77 13 912 838,02


SKULDER OCH EGET KAPITAL


Kortfristiga skulder


2300 Uppl kostn & förutbet intäkter -111 448,38 -111 448,38 154 283,75 42 835,37


2420 Förskott från kunder -136,00 -136,00 0,00 -136,00


2440 Leverantörsskulder -78 906,99 -78 906,99 339,62 -78 567,37


2510 Skatteskuld/fordran 34 457,00 34 457,00 0,00 34 457,00


2520 "Felsända medel" -130 347,50 -130 347,50 -186 535,75 -316 883,25


2710 Personalens källskatt -19 629,00 -19 629,00 -23 609,00 -43 238,00


2730 Upplupna Lagst sociala avg -25 500,00 -25 500,00 -31 151,00 -56 651,00


2731 Uppl arb.giv.avg. semesterlön -21 025,00 -21 025,00 2 510,00 -18 515,00


2740 Avtalade sociala avgifter -32 186,00 -32 186,00 0,00 -32 186,00


2920 Upplupna semesterlöner -66 915,00 -66 915,00 7 986,00 -58 929,00


Summa kortfristiga skulder -451 636,87 -451 636,87 -76 176,38 -527 813,25


Projekt & avsättningar


2084 Nya klubbar -138 127,00 -138 127,00 0,00 -138 127,00


2086 RM regleringsfond -72 392,00 -72 392,00 -54 911,68 -127 303,68


2087 Kompetensutvecklingsmedel -73 603,00 -73 603,00 0,00 -73 603,00


2088 Avsättn STIM/Sami -10 926,00 -10 926,00 0,00 -10 926,00
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2802 Proj NO/Hund -416 034,00 -416 034,00 76 000,00 -340 034,00


2804 Proj Morogoro /ögon/ 578 594,64 578 594,64 -8 896,39 569 698,25


2805 Proj Tanzania /mödrav/ -3 205 045,07 -3 205 045,07 -943 334,98 -4 148 380,05


2806 Proj LEO -124 993,50 -124 993,50 -7 400,00 -132 393,50


2807 Proj Orkester Norden -180 453,56 -180 453,56 -4 670,00 -185 123,56


2808 Proj Katastrofberedskap -1 001 960,15 -1 001 960,15 686 788,23 -315 171,92


2809 Proj Katastrof BQtL -703 702,23 -703 702,23 0,00 -703 702,23


2810 Proj Maarja Village -31 895,21 -31 895,21 31 895,21 0,00


2813 Proj Ungdomsläger -302 687,84 -302 687,84 28 687,50 -274 000,34


2814 Proj Oskarshamnslägret -483 805,96 -483 805,96 162 680,00 -321 125,96


2815 Proj HAFO -979 135,47 -979 135,47 7 860,00 -971 275,47


2816 Proj Penningpåse -593 734,15 -593 734,15 -54 105,68 -647 839,83


2817 Proj NSR Norden 69 719,29 69 719,29 -14 310,00 55 409,29


2818 Proj Haiti -43 268,00 -43 268,00 43 268,00 0,00


2820 Proj Tanzania-Moshi -312 266,64 -312 266,64 0,00 -312 266,64


2821 Proj R-skola - avslut -23 228,07 -23 228,07 0,00 -23 228,07


2822 Proj LCIF -69 580,00 -69 580,00 -563 547,21 -633 127,21


2823 Proj Pakistan -4 222,00 -4 222,00 4 222,00 0,00


2824 Proj Japan -100 137,00 -100 137,00 98 912,00 -1 225,00


2825 Proj Specsavers -71 689,00 -71 689,00 0,00 -71 689,00


2826 RF/Barndiabetes -114 845,00 -114 845,00 4 952,00 -109 893,00


2827 Proj Rent vatten 0,00 0,00 -1 175 962,50 -1 175 962,50


Summa projekt & avsättningar -8 409 416,92 -8 409 416,92 -1 681 873,50 -10 091 290,42


Eget kapital


2990 Övr upplupna kostn/förutbetalda intäkter -1 000 000,00 -1 000 000,00 0,00 -1 000 000,00


2998 Vinst/förlust fr föreg år -1 093 399,21 -1 093 399,21 0,00 -1 093 399,21


Summa eget kapital -2 093 399,21 -2 093 399,21 0,00 -2 093 399,21


SUMMA SKULDER -10 954 453,00 -10 954 453,00 -1 758 049,88 -12 712 502,88


BERÄKNAT RESULTAT -527 980,25 -527 980,25 -672 354,89 -1 200 335,14


SUMMA SKULDER O EGET KAPITAL -11 482 433,25 -11 482 433,25 -2 430 404,77 -13 912 838,02
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Young Ambassadors of the 21:st European Award 
(Priset till Unga Lionsambassadörer I Europa) 


Delas nästa gång ut vid EF i Bryssel 2012. 


 


 


 


Info till klubbarna 


 


 


1. Kandidat skall ha fyllt 15 år senast den 30 juni det år priset delas ut och inte ha fyllt 19 år. 


 


2. Var kan man söka kandidater? 


 På skolor 


 Leoklubbar 


 Scouterna 


 Sjukhus 


 Kyrkor 


 Andra ungdomsorganisationer 


 


3. Varje MD i Europa har rätt att nominera en kandidat. 


 


4.  Kandidaten skall vara en ungdom som gjort behjärtansvärda insatser för andra ungdomar under 


lång tid. Inte bara en punktinsats. 


 


5. Den vinnande kandidaten får 3 500 € att använda i sitt projekt och en kristallpjäs. Tvåan får 1 


000 € och trean 500 €. Får alltså inte stoppas i egen ficka. 


 


6. Vill ni nominera en kandidat skall den anmälas senast den 31/1-2012 till distriktet. Anmälan 


skall sändas till din Distriktsguvernör. Han/hon sänder sedan distriktets kandidatnominering till 


GR:s kontaktperson senast den 15/2. 


Därefter tar guvernörsrådet ut den kandidat som skall representera Sverige vid EF i Bryssel.Sker 


vid GR 5 den 24-25/2. 


Sverigekandidaten kommer att presenteras vid RM i Gävle 


den 16-17 maj. 


 


7. Nomineringsblankett kan beställas av DG 101-SM 


    Torgny.ronnestad@gmail.com 


    Tel. 0730-28 59 35 


 


 


 


2011-10-31 


T. Rönnestad 
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Rapport frän GMT. 


 


Vårt första möte med GMT – GLT ägde rum den 2 – 3 september i Gävle. 


Då drog vi upp riktlinjer för samarbetet mellan GMT och GLT. 


Den viktigaste punkten är att utbilda zon ordförande ifråga om CEP, medlemsökning samt 


nyklubbsbildning. 


Samtliga zon möten ska besökas av GMT för att kunna nå så många klubbar som möjligt 


under kortast möjliga tid 


 


Sista helgen i oktober var nästa GMT möte. Vi diskuterade olika typer av nyklubbsbildning, 


klubbfilialer, Campus klubbar, mixade klubbar samt traditionella klubbar.  


Vi var eniga när det gäller klubbfilialer, tycker att det är ett bra sätt att starta på då det inte 


krävs mer en 5 nya medlemmar. 


 


Informerade också om ” Ung klubb i klubben” vilket har gett LC Gävle 21 nya unga fräscha 


medlemmar 


 


LC Gävle har dessutom ökat antalet äldre medlemmar med 5 stycken det senaste halvåret. 


Tror att det beror mycket på de yngre vilka har fört in en gladare och modernare syn på 


LIONS arbetet. 


 


Två av distrikten arbetar för att få igång Campusklubbar, tre distrikt för klubbfilialer. 


 


Vid mötet i oktober diskuterades olika sätt att värva medlemmar, allt från att gå ut och värva 


på gator och torg till att bjuda in grannar och vänner mm. 


 


Dessutom har vi anpassat CEP programmet till svenska förhållanden. Vi hoppas mycket på 


det. 


 


Tiden är för kort för att kunna påvisa klara förbättringar vad gäller medlemsökning, men det 


känns väldigt positivt. I mars månad tror jag att vi ser ljuset i tunneln. 


Men alla måste hjälpas åt. 


 


 


 


Inger Löf 


 


 








Country


Number 


of 


Women


Percentage 


of Women


Number 


of Men


Percentage 


of Men


Number of 


Female 


Clubs


Percentage 


of Female 


Clubs


Number 


of Mixed 


Clubs


Percentage 


of Mixed 


Clubs


Number 


of Male 


Clubs


Percentage 


of Male 


Clubs


Number of 


Family 


Members


Percentage 


of Family 


Members


ALAND IS FINLAND 0 0% 14 100% 0 0% 0 0% 1 100% 0 0%


ALBANIA 15 23% 49 77% 0 0% 2 67% 1 33% 22 34%


ARMENIA             18 22% 63 78% 0 0% 5 100% 0 0% 4 5%


AUSTRIA             1,059 12% 7,463 88% 19 8% 47 19% 183 73% 74 1%


BELARUS REP.        67 66% 35 34% 1 20% 4 80% 0 0% 0 0%


BELGIUM             868 11% 6,696 89% 15 5% 78 28% 188 67% 16 0%


BOSNIA & HERZEGOVINA 24 44% 31 56% 1 33% 2 67% 0 0% 0 0%


BULGARIA            384 43% 505 57% 7 17% 24 59% 10 24% 39 4%


CHANNEL ISLE 9 11% 72 89% 0 0% 2 100% 0 0% 0 0%


CITY OF BETHLEHEM 2 13% 13 87% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


CITY OF PRISHTINA 7 23% 23 77% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


CROATIA             651 41% 942 59% 7 10% 48 70% 14 20% 34 2%


CYPRUS              578 49% 591 51% 1 3% 25 81% 5 16% 93 8%


CZECH REPUBLIC      165 25% 497 75% 2 7% 14 52% 11 41% 0 0%


DENMARK             1,228 18% 5,450 82% 38 12% 78 25% 194 63% 22 0%


ENGLAND             2,930 22% 10,118 78% 6 1% 538 81% 123 18% 1,418 11%


ESTONIA             347 27% 948 73% 7 11% 28 46% 26 43% 75 6%


FAROE ISLANDS 19 22% 66 78% 1 33% 0 0% 2 67% 0 0%


FINLAND             4,020 16% 21,497 84% 147 15% 81 9% 715 75% 189 1%


FRANCE              4,900 17% 23,348 83% 41 3% 643 53% 534 44% 194 1%


GERMANY             7,482 15% 42,329 85% 70 5% 750 51% 662 45% 554 1%


GIBRALTAR           11 46% 13 54% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


GREECE              898 55% 746 45% 3 4% 59 88% 5 7% 101 6%


GREENLAND           10 17% 50 83% 0 0% 3 100% 0 0% 0 0%


HUNGARY             290 32% 622 68% 2 4% 39 85% 5 11% 153 17%


ICELAND             696 29% 1,684 71% 19 22% 20 23% 47 55% 12 1%


ISLE OF MAN 0 0% 24 100% 0 0% 0 0% 1 100% 0 0%


ISRAEL              489 53% 426 47% 1 3% 29 94% 1 3% 621 68%


ITALY               9,105 19% 38,140 81% 14 1% 1,157 88% 145 11% 817 2%


LIECHTENSTEIN       0 0% 49 100% 0 0% 0 0% 1 100% 0 0%


LITHUANIA           198 32% 415 68% 6 21% 12 43% 10 36% 0 0%


LUXEMBOURG          122 14% 776 86% 1 5% 12 55% 9 41% 0 0%


MACEDONIA (FYROM) 287 35% 534 65% 1 3% 32 97% 0 0% 39 5%


MALTA               56 33% 114 67% 0 0% 4 80% 1 20% 27 16%


NETHERLANDS         1,449 12% 10,443 88% 15 4% 120 28% 293 68% 0 0%


NORTHERN IRELAND 55 16% 284 84% 0 0% 13 68% 6 32% 6 2%


NORWAY              2,159 18% 9,872 82% 28 6% 208 44% 237 50% 101 1%


POLAND              438 40% 669 60% 9 16% 32 55% 17 29% 42 4%


PORTUGAL            835 32% 1,753 68% 0 0% 96 95% 5 5% 304 12%


PRIN OF MONACO      2 5% 38 95% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


PRINCIPAT D'ANDORRA 1 2% 40 98% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


REP OF GEORGIA      23 68% 11 32% 0 0% 2 100% 0 0% 11 32%


REP OF LATVIA       39 51% 38 49% 1 20% 3 60% 1 20% 0 0%


REP OF MOLDOVA 46 30% 108 70% 0 0% 7 100% 0 0% 2 1%


REP OF RUSSIA       166 48% 177 52% 0 0% 19 86% 3 14% 23 7%


REP OF SAN MARINO   3 6% 48 94% 0 0% 1 100% 0 0% 0 0%


REPUBLIC OF IRELAND 402 18% 1,826 82% 0 0% 81 84% 16 16% 6 0%


ROMANIA             495 37% 857 63% 6 10% 43 72% 11 18% 163 12%


SCOTLAND 79 26% 230 74% 0 0% 17 85% 3 15% 32 10%


SERBIA 26 42% 36 58% 1 33% 2 67% 0 0% 6 10%


SLOVAK REPUBLIC 71 18% 322 82% 1 5% 10 50% 9 45% 0 0%


SLOVENIA            383 26% 1,109 74% 3 6% 44 81% 7 13% 2 0%


SPAIN               769 34% 1,479 66% 2 2% 88 92% 5 5% 246 11%


SWEDEN              2,025 16% 10,288 84% 24 5% 287 59% 172 36% 710 6%


SWITZERLAND         896 9% 8,796 91% 12 5% 69 27% 174 68% 12 0%


TURKEY              3,397 50% 3,365 50% 41 13% 236 76% 34 11% 518 8%


UKRAINE             116 45% 141 55% 0 0% 11 100% 0 0% 89 35%


WALES 176 23% 575 77% 0 0% 29 73% 11 28% 100 13%


Europe 50,986 19% 216,848 81% 553 6% 5,159 54% 3,912 41% 6,871 3%


Worldwide 314,944 23% 1,032,356 77% 1,561 3% 33,145 72% 11,493 25% 203,227 15%


Women's & Family Membership in Europe 


Family Women Statistics: Europe 10/11/2011
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Rapport från Europa Forum i Maastricht 2011 


Guvernörerna  och guvernörsrådets ordförande , 


Som alltid var deltagandet i Europa Forum också i år mycket givande.  För första gången på många år 


deltog distriktsguvernörerna.  Jag anser att det är viktigt att guvernörerna är med på Europa Forum 


(EF), deltar i diskussioner och får perspektiv på hur Lions  i Europa ser på olika projekt, utveckling  och 


framtidsfrågor inom Lions.  


Förutom deltagandet i EFs seminarier och förhandlingar så hade vi inom NSR-gruppen (Nordiska 


samarbetsrådet) gemensamma diskussioner om arbetet med olika NSR-projekt och kommande NSR 


på Island 


Ett speciellt möte gjorde starkt intryck på mig. Jag blev inbjuden till ett möte som arrangerades av 


Becca Petrini, chef för avdelningen för familjemedlemskap och kvinnligt medlemskap i Oak Brook. Vi 


var nio kvinnor från hela Europa som var inbjudna. Syftet var att diskutera hur vi kan få in fler kvinnor 


i Lions och hur vi kan utveckla familjemedlemskap. Mötet leddes av ID (medlem i internationella 


styrelsen) Guðrún Björt Yngvadóttir från Island, ID Claudette Cornet från Frankrike och Becca Petrini. 


  


 Statistiken visar att det finns ett stort antal mixade klubbar.  Europa är det 54% som är mixade och i 


hela världen är det 72%.  Men granskar man siffrorna så ser man att antalet kvinnor i ett stort antal 


klubbar endast är en eller två. Och tittar man på statistiken andelen kvinnliga medlemmar i Europa så 


är det endast 19 % och i Sverige endast 16 %. 


GRO Vivianne Eriksson 


Här följer enskilda rapporter från distriktsguvernörer:  


Jag tyckte det var en imponerande mängd deltagare från många länder. Jag fick en känsla av att en 


stor del av dessa personer, mest äldre män, åker på EF varje år bara för att träffas. Om detta för Lions 


framåt är inte helt säkert. En hel del kvinnor deltog, bland annat från Ryssland, de gjorde sig hörda i 


debatten. Internationelle presidenten Tam var naturligtvis där och hade ett intressant möte med alla 


DG. Det är problem med sjunkande medlemstal i Europa, vilket togs också upp på GMT-seminariet. 


Lions har tappat 1500 medlemmar i Europa.  


På Europa Forum fanns ett stort utbud på olika seminarier, vilket jag tyckte var bra.  Jag deltog i 


många av dem, dessa var intressanta och lärorika.  Under rasterna fanns möjligheter att träffa andra 


Lions.   


Seminarierna om GMT (medlemsutveckling), GLT (ledarutveckling), CEP (måste för klaras vad det 


är)och NGO (non-governmental organisations = frivilligorganisationer) gav mig mest. Att deltaga i och 


lyssna till European Counsil meetings var en liten extra krydda, men inte imponerande.  


Avslutningsceremonin, med utdelning av olika priser, gav prov på Lions bredd och engagemang i 


samhället. Genom att deltaga i EF får man en påminnelse att Lions är mer än bara Sverige och det 


egna distriktet. Synd att inte flera Lions kan få den möjligheten. 
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Roland Thorstensson DG 101B   


----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Jag och två kamrater ur DG-teamet valde att åka bil till Holland. Tack vare GPS hittade vi till 


Maastricht. Om man måste ”kämpa” tillsammans och vara nära varandra under lite längre tid, så lär 


man även känna de andra personerna på ett annat sätt. Resan var en positiv erfarenhet. 


Sammanstrålning med andra, kända och tidigare okända Lions från övriga Europa och samtalen med 


dessa var väldigt intressant och utvecklande!   


Invigningsceremoni och föredrag av rörelsehindrad elitidrottare var en höjdpunkt!  


Jag deltog i flera seminarier som jag fann mycket lärorika. Sammanfattning: 


 Förändringar pågår hela tiden och måste finnas! Hur många hade mobiltelefon för 15 år sedan? Vill 


man inte ha förändring, då dör Lionsklubben. Vi måste hitta verktygen till att göra Lions intressant för 


yngre personer. Behandla klubben som en familj. Stötta medlemmarna i sina önskemål. Ge de yngre 


stöd i att Hjälpa. Lions har ettårs-mandat för att alla ska ha möjlighet att ”klättra” ett steg i taget. 


LCIF har skänkt 48 miljoner USD 2010-2011. Byggt 315 ögonkliniker. Räddat synen på 14 milj. barn. 


41 milj. barn har blivit vaccinerade mot mässling tack vare LCIF och Lions samarbete med Bill och 


Melinda Gates Foundation. En US-dollar räddar livet på ett barn, genom vaccin. Mässlinginitiativet är 


det mest framgångsrika program som använts. En idé väcktes under seminariet: Låt cafékunder runt 


om i världen betala en dollar extra för kaffet. Café-ägarna skänker dessa pengar till LCIF:s 


mässlingkampanj. 


Ett seminarium handlade om LEO. Där marknadsfördes idén: Vi bör ha en LEO-klubb per Zon! Låt 
klubbarna i zonen sponsra LEO-klubben. 


Ett annat om Integration. Arbete med detta bygger kulturella broar! Bl.a. förmedlades tanken: Varför 
är personer på andra sidan bordet så annorlunda? Människor från olika delar av världen har ofta 
olika syn på saker. Det kan ofta leda till positiva funderingar och resultat vid samverkan. 


Ett seminarium ang. Unga ambassadörer leder till att även Sveriges Lions bör låta kreativa ungdomar 
få delta i kommande tävlingar vid Europaforum. Förslag finns. 


Ang. Framtid för Lions i Europa: Kommunicera. Använd NY teknik. Koppla upp internet vid 
klubbmöten och lär auditoriet att bli med i Facebook t.ex. Kommunicera Lions syften. Vi måste börja 
marknadsföra samverkan i Europa. T.ex. medicin till Afrika, Blå Lions-tält till katastrofområden o.s.v. 


Lions Sverige måste fortsätta vara framträdande och aktiva debattörer vid Europa Forum!  Ha roligt! 
If you don´t believe it, you want even try. And if you don´t have fun, why do it?     En droppe kan leda 
till en flod som kan leda till en ocean.  När man bubblar av positivitet är det svårt att begränsa sig till 
en halv sida!                        


Hans Holst, DG i 101 S 


--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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     2011-10-30 


Kort rapport från Europaforum I Maastrich 13-15 september 2011. 


Deltagandet vid EuropaForum i Maastrich gav mig återigen en påminnelse om att Lions är en 


internationell serviceklubborganisation med stora krafter och som med sitt nätverk gör skillnad när 


det behövs.  


Frågor som diskuterades vid EF var bland annast ledarskapet inom Lions – hur upptäcka och lyfta 


fram nya ledare inom vår organisation? Hur kan vi få alla våra erfarna lionmedlemmar att ta ett steg 


tillbaka och låta nya idéer få växtkraft och blomma ut till ett modernt ledarskap och samtidigt stötta 


de nya? Här är framförallt våra GLT viktiga men även GMT.  


Ett annat intressant område som ingick i diskussionerna var medlemsfrågorna. Öppna dörrarna till 


intresserade bland allmänheten och profilera oss genom bra samhällsinsatser. På seminariet om LEO 


fick vi information om att LEO är väldigt stort i Europa. Bara i Holland finns över 100 LEO-klubbar, så 


där har vi mycket att lära när det gäller att ta vara på de ungas intressen. Visserligen är LEO i Holland 


uppbyggt annorlunda än i Norden. I Holland är till exempel Leo en helt fristående klubb med 


medlemmar i åldern 18-30 år. På frågan varför de inte alltid blir Lions var svaret att – det inte alltid 


finns en mottagande klubb och de har ungdomligare aktiviteter (läs fest). Cirka hälften går ur LEO när 


de blivit äldre och blir inte Lions. Ett annorlunda synsätt. De var trots allt stolta över sina många LEO-


klubbar.  


Ett annat seminarium handlade om Club Excellence Process (CEP) en metod som jag tror att vi skall 


tillämpa i hög utsträckning i våra distrikt i Sverige. Metoden görs i seminareform/workshops och kan 


användas för såväl svaga som starka klubbar för att utveckla och hitta drivkrafter i klubben 


Jag träffade under dagarna många bekanta guvernörskollegor i intressanta diskussioner och även nya 


lionvänner. Den svenska truppen om cirka 15 Lion var väldigt aktiva under diskussionerna och ställde 


frågor och hade idéer. Det är nödvändigt för att kunna påverka utvecklingen. YED Anne-Chatrine 


Karlsson jobbade under flera dagar med ungdomslägerfrågor och byte av lägerplatser. Ett viktigt 


forum för våra ungdomslägerplatser. 


Vi guvernörer fick flera tillfällen att prata med vår Internationella President Wing Kun Tam samt 


några från den internationella styrelsen. Det går att påverka organisationen genom att föra fram 


idéer till vår internationella ledning men framförallt skall vi använda vår motions och förslagsrätt 


enligt arbetsordningen i demokratisk ordning. Det som gäller för att påverka och förändra är att vara 


aktiv med förslag och vara med i diskussionerna. 


Deltagandet vid EF gav mig nya erfarenheter genom internationella kontakter, nya lärdomar och 


intressanta möten omkring viktiga frågor för Lions utveckling. Min målsättning är att genom mina 


upplevelser vid EF generera nya idéer och drivkrafter till glädje för klubbarna och medlemmarna i 


distriktet och multipeldistriktet.  


Mats Granath DG 101-A  
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


 


Vi var tre Lions som valde att åka bil via Helsingborg till Maastricht. 


Vi startade från Rydebäck onsdagen den 12/10 kl. 7.45 och var framme på 


Novotel kl.20.45. Mycket bra sätt att lära känna varandra.  Vi var inte osams en enda gång utan 


kunde samarbeta på ett bra sätt. Hasse o Hans är mycket fina människor och det är nog inte någon 


tillfällighet att just de blev distriktsguvernörer. 


Besökte tio seminarier inkluderat opening- and closing ceremony, men det som berörde mig mest var 


Young Abassadors (”2 seminarier)med fantastiska Jane Armitage från Storbritanninen. Tänker 


verkligen introducera det i samband med GR 3 i Linköping. 


Övriga seminarier jag besökte var: Special Olympics, LCIF seminar (Scruggs), 


The Future of Europé, First Time Participants, Lions Q och LEO. Gjorde korta besök på några till. 


Spännande möten med Lions från andra länder under kaffepauserna.  


Maastricht med sina 118 000 invånare och medeltida bebyggelse var en mycket intressant 


upplevelse.  


Hemresan gick bra och  Hasse hann precis med tåget till Falkenberg. 


Hans Holst fick sätta en fot i dörrspringan, så kom Hasse med. 


Tyckte EF var mycket givande och utvecklande för mig som DG och betyder att jag nu kan arbeta för 


ett i Sverige helt nytt projekt: Young Abassadors. 


Torgny Rönnestad DG 101-SM 


---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Nyligen har jag kommit hem från Europa Forum i Maastricht, Holland, där 19 länder var 


representerade med ca 2000 Lions. Att de flesta länder i Europa var representerade betydde givetvis 


språksvårigheter. Enda språket som gällde var engelska och jag kan förstå länder som Italien, 


Rumänien, Ryssland med flera att det var svårt att förstå all information som gavs. Italien hade en 


motion om att få tillgång till simultantolk vid alla seminarier, men detta gick inte igenom. Kostnaden 


hade blivit alltför stor. IP Wing Kun Tam, IPIP  Sid Scruggs och 2:e VIP Barry Palmer var närvarande 


under hela Europa Forum. Cirka 60 seminarier genomfördes och de jag hann vara med på gav både 


nya  kunskaper och inspiration till det fortsatta lionsarbetet.  


Jag lyssnade på ett seminarium om ”Club Excellens Process”, där togs det ständiga problemet med 


intressanta månadsmöten för klubbarna upp. Vi fick veta att medelstorleken på en klubb i Europa är 


28 medlemmar. Tyvärr slutar 48% av nyintagna redan inom 3 år. Ett råd är att klubbarna bör 


genomföra ett grupparbete där det diskuteras vad som eventuellt är fel, vilka projekt klubben har 


samt komma med nya idéer. Står klubben still går man bakåt så småningom.  
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Lions Quest - seminariet var intressant och att se att så många länder använder programmet. Även 


en representant från Ryssland lovordade Lions Quest.  


Vid ett annat seminarium fick vi veta att det finns klubbar i Tyskland som arbetar med att hjälpa 


invandrare att anpassa sig i det nya samhället. Några timmar i veckan ägnades åt hjälp med språket 


och vanliga samhällsproblem, som invandrare råkar ut för. 


Esther Vergeer är en 30-årig kvinna från Holland, som är rullstolsbunden sedan hon var 8 år. Esther 


spelar tennis med mycket stor framgång. Hon har varit obesegrad sedan 2003 och siktar närmast på 


Paraolympic games 2012. Esther erhöll ett stipendium från Lions Europa. 


Tre priser delades ut till ungdomar i Musical Competition.  Oboe var det instrument som gällde. 


Flickan som vann kommer från Tyskland och hon erhöll 3500 Euro som pris. Nästa år handlar det om 


instrumentet Cello. 


En annan tävling är Young Ambassador, där ungdomar skall beskriva ett projekt som de har 


genomfört. Även här vann en flicka från Tyskland som har varit med och hjälpt barn att kunna 


hantera sin situation med diabetes. Hon hade själv drabbats av diabetes som liten. Även hon erhöll 3 


500 Euro, men detta skall vara projekt-pengar. Vill du läsa mer om det, gå in på deras hemsida 


www.europaforum2011.nl. 


Hela Europa Forum var mycket professionellt anordnat i Maastricht. Allt var förlagt till ett Convention 


Center vid namn MECC. Vi DG från Sverige bodde på ett hotell knappt en km från centret. Vi var alla 


ense om att det var givande att få delta vid EF. Stort tack till 101MD för detta. 


Hans Hallberg DG 101 VG  


------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


EF är ett mindre forum än Convention. Lugnare tempo och inte minst ett ”lagom” antal människor, 


vilket gör att möten med andra Lions lättare kommer till stånd, då man mellan alla seminarier träffar 


ungefär samma människor. 


IP Tam besökte alla seminarier, en kort stund, vilket gjorde att vi fick många tillfällen att visa upp 


Sverige och svenska ledare. Han kunde inte missa oss. 


Det svåraste var att välja mellan ca 60 olika seminarier, musiktävling samt mötesförhandlingar i 


European Council.   


Mina val blev: Leadership,  Information till förstagångsdeltagare, Kvinnor och Lions, Möte med 


GMT/GLT-ledare, LCIF, Sociala betydelsen av icke-statliga organisatoner, NGO:s,  Guiding Lion. 


Dessutom tillkom ett formellt möte med IP Tam. 


Varje seminarium varade 1.5 timme.  Först information och därefter bra med tid för samtal och 


frågor.  


Vår DG-grupp visade upp sig med relevanta frågor och information från vår svenska horisont.  



http://www.europaforum2011.nl/
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Som vi sett tidigare tenderar det mesta att ha utgångspunkt i amerikanska traditioner, vilket inte 


alltid passar in i våra traditioner. 


Förstagångsbesökarna representerade 21 olika länder. 


Seminarierna Leadership och mötet med GMT/GLT- ledare gav inte något nytt. Vi hörde allt i USA. 


NGO-seminariet visade tydligt att vi i Norden är ganska ensamma om vårt sätt att samla in pengar. 


Det vanligaste sättet är att öppna plånboken. Jag missade inte tillfället att informera om hur vi gör, 


då det fanns en slutsats att Lions lägger ner väldigt lite tid på Lionsarbete och därför inte syns. 


Gunilla Persson DG 101U 


--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Det är mycket viktigt att som svensk DG delta i Europa Forum. I Sverige behöver vi påminnas om att 


Lions är en internationell organisation, men min åsikt är att Sverige också har mycket att bidra med. 


Europa Forum innehöll drygt 60 seminarier i Maastricht.Jag valde ett antal seminarier och min 


rapport är en sammanställning av de tankar som väcktes och inte en formell redogörelse. Jag 


rekommenderar starkt att DGs deltagande i Europa Forum budgeteras under kommande år. Under 


de tider vi inte deltog i seminarier och andra former av möten fick vi tillfällen att diskutera inom den 


svenska gruppen. Mycket givande eftersom vi sällan får den tiden när vi möts i Sverige. 


 


Tankar från EF: 


Ledarskap och utbildning hör samman och vi måste fortsätta utvecklingen av dessa. Vi måste anpassa 


utbildningen till vuxenpedagogik och finna metoder som är mer relevanta för våra medlemmar. Alla 


lions behöver utbildas om Lions och få insikt i att vi alla ingår i en global organisation.  


 Vi måste engagera människor som vågar förändra   


 DG, ZO och presidentposterna måste tillsättas med medlemmar som är ledare och kan både 


engagera och styra  


 Tala inte om för yngre eller nya medlemmar vad de skall göra. Fråga vad de vill göra och stöd 


dem  


 Det är viktigare med påtagliga uppgifter än med långa möten  


 Vi måste skapa en bättre blandning av erfarenheter och möjligheter  


Några ledord: 


 Proud Past – Present Success – Bright Future.  Glöm inte det! 


 Need for change. Where are we now? Where do we want to be? How do we get there? 


 Paul Harris sade 1905: “He profits most, who serves best”. Men nu ger man mindre tid och 


mer pengar  


 Do good and tell it! Det saknas idag data för extern kommunikation. Bli bättre och tala om 


det, men viktigast är att ”kunden” talar om det  


 Vi når högre mål om vi kommer med nyheter i stället för att förvalta 
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Skall vi köra värvningskampanjer baserade på branscher? Exempel: En klubb specialiserar sig 


periodvis på att värva sjuksköterskor? Tekniker? Säljare? Lärare? Kulturarbetare? Skapar det mer 


gemenskap och ger ökad chans till att klubben får behålla nya medlemmar? Många som lämnar Lions 


gör det under de första fyra medlemsåren. 


Skall vi hitta ett system med familjeklubbar där barnen blir Lion Cubs, ”Lejonungar”?  Skolklubbar? 


Gymnasieklubbar? Förändra LEO-tänket? 


Västeuropa behöver arbetskraftinvandring under kommande år. Hur når och fångar vi upp dem som 


kommer till Sverige? Hur engagerar vi dem i Lions? Vi är nu mitt uppe i en stor demografisk 


förändring som kommer att pågå under många år, kanske för all framtid. Är Lions rustat för det? 


På de bilder vi ser med Melvin Jones, ser han ut att vara en äldre man. Melvin Jones grundade Lions 


1917.  Han var då 38 år! Varför är medelåldern i MD101 ca 67 år idag? Har Lions blivit en 


”Gubbrörelse” som styrs av oss pensionärer. Vi som tror oss vara bäst och piggast. 


Bakgrunden till att Lions växte fram är att man i början av 1900-talet drabbades av ”Vilda Västern 


ekonomi” och man ville bli goda människor och kunna lita på varandra. Det arvet skall vi förvalta och 


anpassa. 


 


Ove Söderquist DG 101 VG  


-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Min största förväntan när jag åkte till Europaforum var att jag skulle vara fylld av kraft, bekräftelse 


och ny information när jag åkte hem från Maastricht. Denna förväntan uppfylldes med råge. 


Mitt deltagande under Europaforum var aktivt. Jag har deltagit aktivt på föreläsningar om  


leadership, LCIF, överbrygga generationsväxlingen, praktiska tips hur man startar en Leoklubb, 


europarådsmöte, öppningsceremoni, möte med GMT och GLT, Club exellence process, möte med 


den internationella presidenten, europarådsmöte och stängningscermoni. Jag kan konstatera att Leo 


i Holland inte är uppbyggd på samma sätt som i övriga Europa. De är en Lionsklubb fast de heter Leo. 


Under de föreläsningar som var ganska tråkiga har jag med flera ur den svenska delegationen ställt 


frågor och ändrat inriktning på föreläsningen med våra inlägg. Flera andra länder ”hakade” då på och 


ställde följdfrågor vilket gav en givande diskussion. Mellan varje föreläsning har jag haft tillfällen att 


möta andra Lions från hela Europa. Där har vi utbytt idéer och erfarenheter. Jag tycker också att det 


har givits tillfälle att ställa frågor samt diskutera de frågor vi från md 101 har ställt. 


Jag känner att mötet med andra Lions ger mycket mer än man förstår just då man möter de. När jag 


har bearbetat mina tankar och alla intryck så inser jag att träffas, mötas och utbyta idéer samt tankar 


är det som leder rörelsen framåt.  


Att få möta president Tam var givande. Han är en karismatisk, ödmjuk och bra LEDARE. 


Jag är övertygad att vid sådana möten som Europaforum bör Sverige vara representerade med 


Guvernörer, GMT, GLT och liknande för att utveckla verksamheten. Dessa möten är strukturerade 


och organiserade på ett tydligt och bra sätt. Sedan kan vi diskutera innehållen på en del föreläsningar 


men om man inte gillar den kan man antingen gå eller lägga sig i diskussionen, jag gjorde det senare. 
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En positiv bieffekt är att vi fick mycket tid att diskutera oss emellan i guvernörsrådet. Denna tid finns 


vanligtvis inte. 


Sedan kan man ju inte sticka under stolen att det är mycket personlighetsutvecklande att få tid i det 


offentliga forumet.  


Mattias Öberg, Distriktsguvenör 101GD 
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Utdrag ur AU-protokoll 3/2011-2012 


 


 


A. Stöd till Svensk Handikappidrott och Paralympics 


 


  Hjälpkommittén föreslår att Guvernörsrådet beslutar att dela ut 500 000:-  


 till Svenska Handikappförbundets satsningar på deltagande i Paralympics. 
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Hej Ingemar, 
Jag har funderat vidare på en del av frågeställningarna i PM från den 31/5 2011 och kan utveckla dem 
i vart fall översiktligt på följande sätt. Frågorna, som delvis är komplexa, får deltagarna i GR-et ta med 
sig och diskutera vidare inför ev. beslut. 
  
Omval 
  
Som läget nu är sker val av förtroendevalda revisorer och ersättare för dessa vid RM. Samma 
personkrets kan, som regelsystemet nu är, omväljas utan begränsning i tid, vilket i sig kan vara till 
gagn för kontinuiteten i arbetet men samtidigt stagnera den rotation på de olika befattningarna som 
både är önskvärd och viktig ur organisationssynpunkt. 
En koppling till aktiebolagslagen ger vid handen att mandatperioden för en revisor är 4 år, ett 
förhållande jag uppfattar fungera väl ur såväl företagssynpunkt som i vad avser kontrollaspekterna 
(aktieägare, skattemyndighet m.m.). 
  
För det fall en upphandlad revisor, förtroendevald revisor och ersättare för denna ges ett 
fyraårsförordnande bör, med de synpunkter RVN för till torgs, den förtroendevalde revisorn och 
ersättaren för denne förordnas till sina revisorsuppdrag vid tidpunkt då den upphandlade revisorn 
fullgjort sina första två år av revisorsuppdraget för att man skall komma i fas. Det blir besvärligare att 
formulera kring ett treårsförordnande. 
  
Ur successions- och omsättningssynpunkt kanske det räcker med en omvalsperiod för den 
förtroendevalde revisorn och ersättaren för denne - om inte annat så ur föryngringssynpunkt! 
  
Stadgesekreterare 
  


Denna uppgift har inte utmejslats i någon skriftlig handling och något utkast till arbetsbeskrivning eller 


manual har jag inte hört talas om från något håll. Det samlade stadgematerialet är vidlyftigt och 
åtskilliga tolkningsfrågor finns att utreda, vilket inte minst mitt ”första år” givit ett flertal exempel på. 


Jag har således främst kommit att få ägna mig åt ad hoc-uppgifter, vilka redan uppgått till ett relativt 


stort antal och varit av mycket skilda slag, inte minst i vad avser rena stadgefrågor. 
Nu gäller för uppdraget ettårsförordnande. Ur främst kontinuitetsaspekten uppfattar jag det som att 


en två- eller rent av treårig mandatperiod skulle vara en lämpligare period för förordnandet än 
ettårsförordnande. Det gäller ju att hinna sätta sig in i arbetet också. Ur ”omsättningssynpunkt” 


kanske det är tillfyllest med möjlighet till omval vid ett tillfälle. Jag tror inte det är någon brist på 
lämpliga befattningshavare till uppdraget. 


  


MD:s rådgivande placeringsgrupp 
  


Uppdraget är, som jag förstått det hela, att bistå AU-et med råd och stöd med avseende på främst 
placering av MD:s finansiella tillgångar och därvid hålla sig till MD:s placeringspolicy; allt för att 


underlätta AU:s beslut i placeringsfrågor.  Gruppen har rätt att utnyttja den externa kompetens som 


gruppen bedömer nödvändig för att fullfölja sitt uppdrag att bistå AU med råd och dåd. Beslutet är till 
sist AU-ets, som blir ansvarig för placeringsbeslutet. Visst kan felaktig rådgivning medföra ansvar i 


vissa hänseenden men här har vi ett AU som själv fattar det beslut som skall gälla. Har gruppen sedan 
använt sig av externa placeringskonsulter blir det ännu svårare att komma fram till felaktig rådgivning 


från gruppens sida. Detta inte minst mot bakgrund av en turbulent finans- och penningpolitisk 


marknad. 
Mot bakgrund av vad ovan redovisats kan jag inte se att gruppens namn skulle vara missvisande. 


Ordet ”rådgivande” är lika framträdande som ”placeringsgrupp” i det här sammanhanget. 
Alternativ skrivning: AU:s beredningsgrupp för placeringsfrågor m.m. 


                              AU:s remissgrupp i placeringsfrågor    
  


Kontaktperson i Diabetesfrågor 


  
Kontaktpersonen väljs årligen och det är angeläget att kontaktpersonen får tillräckligt med tid för att 


hinna sätta sig in i alla de svåra och subtila frågor som rör ämnesområdet. Kontaktytorna är dessutom 
omfattande och rör såväl flera olika intresseområden som kontakter med ett flertal organisationer. 
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Ur kontinuitetssynpunkt synes mycket tala för att förlänga mandatperioden till i vart fall två år med 


möjlighet att genom nytt val prolongera sagda tid med ytterligare två år. Även här gäller det att tillse 
att det blir rotation på ledare för verksamheten. 


  


Stiftelsen Sveriges Lions hjälpfond 
  


Synes inte vara någon fråga för GR-et. Stiftelsen är en juridisk person och svarar för att dess 
verksamhet följer såväl stiftelsens stadgar som den lagstiftning som finns kring stiftelser. 


Länsstyrelsen har tillsynsplikt. Verksamheten styrs genom stiftelseurkunden och tillgängliga stadgar 


för stiftelsens styrelse. 
  


  
Val av ID 


  


Frågan synes ej ha försvunnit från dagordningen ännu. I korthet gäller frågan huruvida en funktionär 
under det år vederbörande kandiderar till ID-post får inneha högre position inom lionrörelsen eller ej. 


Kandiderar vederbörande får han ej kvarstå på sin post fram till valet på RM-et. 
Frågan har jag flera gånger fått tillfälle att ventilera, bland annat  vid RM- och GR-möten. Inga besked 


ges i våra stadgar. De internationella stadgarna innehåller inte heller något besked i frågan utan det 
handlar om ett svenskt GR-beslut, där bevekelsegrunderna är förborgade för mig. Enligt vad jag under 


hand erfarit finns GR-beslut som reglerar frågan i vad gäller Sten Åkestam, Heintz Ondrejka och Bruno 


Ahlqvist. Uppdaterad regel med senaste beslut från GR-möte 27-28/2 2011 § 112, bilaga 163. ”GR har 
klart och tydligt uttryckt vad som gäller” enligt min sagesman. 


  
Jag anser, att GR-beslutet ej ligger i tiden med ett allt öppnare samhälle och där envar har rätt – och 


kanske också skyldighet – att tala om vad man står för i skilda hänseenden. Så är det i lionrörelsens 


hemland, USA. Titta bara på presidentvalskampanjerna, borgmästarvalen, kommunalvalen m.m. 
Vi kan inte entlediga duktiga och ambitiösa medlemmar som vill göra ännu större insatser. Detta kan 


få till följd att rörelsen tappar ytterligare medlemmar som försvinner till andra hjälporganisationer och 
det får ej ske. 


Tittar vi på svenska förhållanden ser vi Socialdemokraterna hemlighålla in i det sista vem som skall bli 
ny partiledare. ”Det gamla sovjetsystemet” i dess dödskamp var det någon i debatten som sa. 


Sannolikt gör man inte om detta. Vänsterpartiet och Centern har valt en helt öppen 


kandidatnominering och jag har inte hört någon beklaga sig över det proceduren. Alla skall ut och visa 
upp sig. Det gäller också lionmedlemmarna i ”karriären”. De får inte gräva ner sig i något gryt! 


Det är inte utan att Aksel Sandemoses Jantelagsbudord kan appliceras på beteendet att vi ej skall 
synas, men ändå visa resultat. 


  


    
 RM 


  
Det är närmast självklart att presumtiva arrangörer av ett RM skall veta vad de ger sig in på när de 


funderar på att ordna ett sådant evenemang. Det måste väl finnas någon form av manual inför ett 
sådant arrangemangs anordnande. Jag var själv med i vissa delar av Uppsalas RM, som fungerade bra 


och där vi hade kontakter etablerade åt olika håll och bland annat med tidigare anordnare av RM. 
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Förslag till Guvernörsrådet 
 
 
 
 
 
MEDLEMSKAP I EURO AFRICA COMMITTEE 
 
Vid årets Europa Forum i Maastricht deltog jag mycket aktivt i det seminarium som hölls i regi av Euro 
Africa Committee. Ordförande var PDG Roberto Fresia MD 108 Italien, en god vän sedan mer än 20 år, 
samt vice ordförande PDG Otto Brodholt, MD 104 Norge. 
 
Ämnet för workshopen var: 
The meeting of the committee has the aim to deepen and to stimulate the Lions service in Africa and to 
examine the possibility of an efficient and effective Lions participation in order to improve the welfare 
conditions for its people. 
 
Det var mycket intressanta diskussioner kring situationen I de olika afrikanska staterna och dess 
hjälpbehov samt de olika projekt som Lions i de europeiska länderna driver i Afrika. 
 
Med tanke på att vi i Sverige, både på klubb-, zon- och distriktsnivå, förutom våra MD-projekt 
förmodligen driver väldigt många projekt utan att vi har en samlad bild av det, vore det lämpligt att 
även MD 101 Sverige hade en representant i Euro Africa Committee. 
 
I kommittén kan då Sverige få fram var andra länder driver sina projekt, samt var behoven är som 
störst och även var man letar efter partners för såväl mindre och medelstora projekt lämpliga för 
klubbar och zoner.  
 
När jag frågade Roberto samt Otto om det var möjligt för MD 101 att få delta i denna kommitté, 
välkomnade man en ansökan från MD 101 med öppna armar. 
 
Jag hade möjlighet att för seminariedeltagarna informera om bl a våra båda Profilprojekt som bedrivs i 
Morogoro området i Tanzania. Vi har även en stolt historik gällande Flyghjälp i Afrika och våra flygplan 
The Helping Lions. 
 
Jag föreslår därför att Guvernörsrådet utreder vad en post i Euro Africa Committee skulle innebära för 
MD 101 såväl ekonomiskt som arbetsmässigt, samt vilka fördelar det skulle ge MD 101 i det framtida 
arbetet med projekt i Afrika. 
 
 
 
 
Vellinge 2011-11-03 
 
 
 
Kenneth Persson 
PCC 
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Tandhälsoutvecklingen i Sverige


Andelen personer i Sverige som är helt 
tandlösa har minskat kraftigt trots att 
andelen äldre i befolkningen ökat


1965 23 %


2005 mindre än 3 %
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Tandhälsoutvecklingen i Sverige


Andelen kariesfria 19-åringar har ökat 
trots oförändrad eller ökad 
sockerkonsumtion


%
1960 0,1
2000 17,4
2005 25,3
2008 30,0
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Orsaker till tandförluster
Karies – sockertillförsel mellan måltiderna


Profylax: Information, fluor


Parodontit- otillräcklig munhygien


Profylax: Munhygienträning inklusive 
rengöring mellan tänderna, professionell 
rengöring, tandstensborttagning
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Tandhälsan i Tanzania -
tandlossning
 I stort sett alla ungdomar har blödande tandkött och 


begynnande tandstensbildning


 Tandlossning är än så länge den vanligaste orsaken till 
tandlöshet i utvecklingsländer


 Alla vuxna jag har fått titta i munnen har mycket 
tandsten och långt gången tandlossning
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Strategier för förbättrad tandhälsa
TANDLOSSNINGSSJUKDOM


 Munhygienutbildning med början på skolan


 Tandstensborttagning


Görs bäst och effektivast av tandhygienister
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Tandhälsan i Tanzania
 5-6-åringar har i genomsnitt mindre än en karierad 


mjölktand. Vart tredje barn har karies.


 12 åringar har i genomsnitt mindre än 1,5 tand karierad 
eller förlorad


 Flickor har mera karies än pojkar
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Tandhälsan i Tanzania
 Nästan inga har fyllningar


 Idag leder karies ofta till tandvärk och förr eller senare 
till tandförlust


 I alla utvecklingsländer  ökar karies våldsamt när 
levnadsstandarden ökar 


 Coca Cola- och Fanta-kulturen – drömmen om 
American Life Stile


2011-09-06 8Bil 47/2011-2012







2011-09-06 9Bil 47/2011-2012







Strategier för förbättrad tandhälsa
KARIES


 Åtgärda akuta besvär


 Starta fluorprojekt i skolorna


 Information om fluor och kostregler


 Laga, i första hand på barn och ungdomar


 Laga på vuxna för att dra in pengar till verksamheten
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Möjligheter
 Skolan i Tweyambe är ett intressant utvecklingsprojekt


 Den sociala miljön är mycket lockande att studera och 
att vistas i


 Tandvårdspersonal i Dalarna är intresserade av att 
hjälpa till


 Kanske även andra svenska tandläkare och 
tandhygienister skulle vara intresserade
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Problem som jag ser idag
 Pengar till resor och uppehälle för tandläkare, 


tandhygienister  och servicetekniker.
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Lions Club International MD 101
01/07.2011  -  31/10.2011 Utfall Års budget


perioden 2011-2012


Intäkter


Nationella avgifter 1 627 022 3 250 000


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 38 776 0


Försäljning  153 307 510 000


Handbok 119 275 120 000


The Lion 6 000 535 000


Stim/Sami 0 176 000


Anm avgifter seminarier 0 100 000


Övr ersättningar o intäkter 47 144 29 000


Summa intäkter 1 991 524 4 720 000


Kostnader


Varor -82 519 -200 000


GRO -4 507 -70 000


VGRO -15 421 -51 000


GR -44 985 -133 000


AU -26 646 -95 000


IT 0 -27 000


RM 0 -332 000


NSR 0 -198 000


EF -84 367 -178 000


Convention 0 -75 000


ID kostnader -16 283 -61 000


VDG UTB -42 449 -198 000


Övriga Kommittér -1 294 -51 000


IR/HJ -6 685 -62 000


YE -47 213 -47 000


GMT, GLT, LEO -34 662 -49 000


RVN -925 -30 000


HRO 0 -5 000


PR 0 -45 000


The Lion -101 105 -412 000


STIM 0 -176 000


Handboken -116 194 -135 000


Personal -534 314 -1 450 000


Administration -242 151 -640 000


Summa kostnader -1 401 720 -4 720 000


Resultat före avskrivningar 589 804 0


Kostnader för avskrivn o avsättn 0 -18 000


Finansiella intäkter och kostnader 82 551 51 000


Extraordinära intäkter o kostnader 0 0


672 355 33 000


Resultat 672 355 33 000


2011-11-02/JD
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Guvernörsrådsordförande Vivianne Eriksson 


 


Hej och tack för senast! 


 


Du lovade att jag skulle få skicka en beskrivning av projektet med tandklinik till Tanzania. 


Den är belägen vid Tweyambe Secondary School, nära Bukoba vid västra stranden av 


Viktoriasjön. Min förhoppning är att få stöd för att kunna skicka volontärer dit. 


  


Tanzania räknas nu till den handfull länder i Afrika som har den snabbast växande ekonomin, 


men från en mycket låg nivå. Fattigdomen är mycket utbredd i denna del av Tanzania, som 


inte har några värdefulla naturresurser att utvinna. Den dåligt utbyggda infrastrukturen 


förhindrar också någon större export av färska jordbruksprodukter som är det man 


huvudsakligen kan frambringa. Kaffeproduktionen (med kaffefabrik i Bukoba) har drabbats 


av sänkta världsmarknadspriser och många har gått över till att odla vanilj. 


Ett relativt nystartat trädplanteringsprogram och ett minisågverk (från Säter) är de första 


stapplande stegen som ser lovande ut, men som har lång utvecklingstid. (När Lions  nu 


lanserar skogsplantering som en viktig del i miljöarbetet skulle det säkert vara ett lämpligt 


område.) 


 


5-6 åringar I Tanzania har i medeltal en karierad mjölktand. 12 åringar har i genomsnitt 1,5 


förlorad eller karierad tand. Flickor har mera tandskador än pojkar, troligen för ett de vistas 


mera i köket. Karierade tänder går förr eller senare förlorade eftersom det är mycket ovanligt i 


denna del av Tanzania med lagningar. Jämfört med Sverige är alltså kariesfrekvensen inte 


särskilt hög, men erfarenheten från andra utvecklingsländer säger att när levnadsstandarden 


stiger, så ökar karies med fruktansvärd hastighet. Det är därför viktigt att börja det 


förebyggande arbetet i ett lugnt skede innan skadorna hunnit så långt. 


Praktiskt taget alla ungdomar har lättblödande tandkött och tandsten. Jämfört med Sverige är 


situationen mycket sämre när det gäller tandlossningssjukdomen. 


Erfarenheterna från alla utvecklingsländer visar att tandlossningssjukdomen tidigt leder till 


multipla tandförluster och att behovet av proteser kommer tidigt för många. 


 


På 1,5 miljoner invånare i regionen fanns 3 tandläkare och de tycktes arbeta bara med 


tanduttagning och framställning av proteser. Vid mitt första besök år 2002 vid Tweyambe 


Secondary School då kunde jag konstatera att tandvärk var ett dagligt problem. 4-5 elever 


kom varje dag med tandvärk och bad mig dra ut tänder som, om resurser funnits, några 


månader tidigare mycket väl kunde ha lagats, för att sedan kunna vara kvar resten av livet.  


 


Vid mitt besök där 2002 invigdes en läkarmottagning och det är där tandkliniken har 


installerats. Det är en komplett tandklinik. Utrustningen, som är utrangerad men i 


funktionsdugligt skick, är skänkt av Folktandvården Dalarna och en privattandläkare. Den 17 


januari åkte jag och en servicetekniker ner för att sätta upp den.  


 


Jag hoppas kunna locka dit yrkesverksam eller pensionerad svensk tandvårdspersonal för att 


bedriva tandvård till barn och ungdomar, ge akuttandvård till den vuxna befolkningen och 


handleda inhemsk personal till att lansera förebyggande tandvård och därigenom bygga upp 


en tandhälsa från grunden bland befolkningen, där införande av fluorsköljningar och 


information och munhygienträning i skolorna i området står högt på listan. 
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Skolan, som är mycket vackert belägen, ligger på en bergsplatå. Den är en systerskola till 


Martin Kochgymnasiet i Hedemora och har haft en lysande utveckling sedan den blygsamma 


starten på 1980-talet. Göran Granberg, f d präst i Vikmanshyttan, tjänstgjorde i Bukoba då 


och förmedlade kontakten, som sedan dess utvecklats i ett omfattande samarbete och stöd, i 


många fall med hjälp av SIDA men också genom en mycket aktiv stödförening, TIDESO, och 


Freds- och biståndsföreningen vid Martin Kochgymnasiet. Alla medel som slussats till 


Tweyambe har förvaltats på ett utomordentligt sätt och skolan har nu 650 elever, varav de 


flesta bor i internat. Skolan räknas till de bästa i Tanzania, mycket tack vare de omfattande 


kontakterna med Hedemora. Många lärare, elever och andra från Hedemora har besökt skolan 


och vissa har stannat där i flera år som lärare. 


 


Skolans betydelse för en framtida utveckling i detta mycket fattiga område kan inte 


överskattas. 


 


Ekonomi 


Själv reste jag för egna pengar. Serviceteknikern tog semester för att hjälpa till med 


monteringen och funktionskontrollen, men han hade ingen koppling till projektet för övrigt. 


Hans resekostnader 8 500 kr betalades gemensamt av TIDESO (se ovan) och Lions Club Idun 


Hedemora. Från den andra Lionklubben i Hedemora, som jag själv tillhör, fick jag 5 000 kr 


till materialinköp. Ett skjul för 7 500 kr måste byggas utanför mottagningen för kompressor, 


sug och generator, vilket jag bekostade med ett kulturstipendium jag fått från Hedemora 


Kommun. 


 


Jag hoppas få bidrag från Rotary i Hedemora till en bensindriven generator, men sedan är nog 


de lokala bidragsmöjligheterna uttömda för ett tag. Jag måste därför konstatera att mina 


nuvarande resurser inte räcker för att betala reskostnader för volontärer eller material-


kostnader. Viss avgift måste kunna tas ut vid vård av vuxna, men betalningsförmågan är låg. 


När jag var där betalade de motsvarande 50 kr för en tanduttagning, vilket tydligen var gängse 


taxa. Det räcker kanske för att betala materialkostnaderna för behandlingen, men det blir inte 


mycket över för att bekosta tandvård för barn och ungdomar eller den utåtriktade 


verksamheten. Den delen av verksamheten måste enligt min bedömning vara kostnadsfri för 


att kunna genomföras. 


 


Min plan är att söka stöd hos multipeldistriktet när det gäller volontärbidrag och hos 101 GD 


när det gäller materialkostnader. 


 


Jag kommer till DR i Gävle den 27 aug, så vi ses väl där och hoppas få råd av dig hur jag kan 


gå vidare. 


 


Jag bifogar en Powerpointpresentation för ytterligare information och några bilder från det 


vackra landet. 


 


Vänliga hälsningar 


 


Bo Hedås 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2011-2012 


Till 


 


GRO, GR och AU inför nästa GR i november att behandla 


 


Har under ett antal år varit inblandad i olika projekt som Lions MD varit ansvariga för och några projekt 


som varit gemensamma med NSR, där ansvaret har legat på det land som har lämnat förslag och erhållit 


NSR,s klartecken. 


 


Mina funderingar gäller huruvida vi hanterar och följer upp alla dessa otroligt hedervärda insatser som 


Lions i Sverige och Norden har genomfört. 


 


Jag räknar upp ett antal nedan som jag själv känner till och arbetat med och som jag har funderingar kring. 


När det gäller BQtL så har den en egen lista över insatser. 


 


Vi har ett besvärligt läge i Lions och ett förbättringsincitament är att vi redovisar vad som har hänt med alla 


insatser. Vi har en förmåga att hjälpa men en sämre förmåga att följa upp. Här tror jag bestämt att våra 


medlemmar och ev nya mår bra mycket bättre om vi har en bild av vad som har hänt. Till mig har kommer 


många frågor om detta. Vi måste kanske tala om hur duktiga vi är.  


 Viljandi särskola 


 Novocybkov, sjukhus  


 Marja Village  


 Grozny 


 Oradea, Restaurangskola  


 Minsk  


 Nepal, elverk 


 Daugapils  


 Morogoro,Tanzania synvård 


 BQtL, några exempel på tältinsatser vid katastrofer 


 Bangladesh, humanitär hjälp 60 000 USD 


 Burma,190 tält 


 Kirgizistan,91 tält 


 Libanon, 140 tält 


 Pakistan, 225 tält 


 Sri Lanka, 140 tält 


 Serbien, 40 tält 


 Sichuan, 1285 tält 


 Kina,700 tält 


 Peru,93 tält 


Lions har säkert levererat över 2 400 tält, kanske flera. Våra insatser är kanske i storleksordningen 30-35 


miljoner på ovanstående. Detta under en 8-10 års period. Hur ser det ut idag? Lever BQtL? 


När man ser denna lista så kommer onekligen frågan, vilken uppföljning har vi på allt detta? 


När det gäller vissa projekt så har några varit i Lions ägo i många år, Casa Minunata i Oradea är ett 


exempel, och till detta har nu tillförts en Restaurangskola. Detta är ett NSR projekt men huvudansvaret är 


hos MD101 


Jag har en tanke om att åka till några av de platser med media så de får se vad vi har åstadkommit och hur 


vi lämnat över, sen se vad som hänt därefter. 


 


Mvh 


PDG Lennart Arnlund 


2011-10-03 
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Stockholm i oktober 2011 
 
 
Medlemskap i Frivilligorganisationernas Insamlingsråd – FRII 
 
Tack för ert intresse för FRII. Vi är intresseorgan för landets insamlingsorganisationer. 
  
Vi behöver följande underlag för att FRIIs styrelse ska kunna ta ställning till en ansökan från er om 
medlemskap: 
-era stadgar 
-förteckning över styrelsens ledamöter 
-verksamhetsberättelse och bokslut för år 2010 samt revisionsberättelse 
-registreringsbevis 
-dokument som visar er juridiska form (stiftelse, ideell förening, samfund) 
-externt material som beskriver er organisation och verksamheten (tidning, folder etc) 
-uppgift om vilket/vilka 90-konto-nummer ni innehar o när ni fick det/dem 
-protokollsutdrag som visar att er styrelse/årsmöte beslutat ansöka om medlemskap i FRII 
 
Vi har inget särskilt ansökningsformulär. Det enda vi vill att ni skriver är att ni ansöker om medlemskap 
samt att ni förbinder er att dels tillämpa FRIIs Kvalitetskod, dels tillämpa FRIIs Styrande riktlinjer för 
årsredovisning (se FRIIs webbplats). Det är moderorganisationen/huvudorganisationen/riksförbundet 
som ska ansöka om medlemskap i FRII. Medlemskap beviljas endast organisation som innehar 90-
konto och som regelmässigt bedriver insamling. Ni ska i en kort text (ca halv A4) med er ansökan visa 
på vilket sätt organisationen regelmässigt bedriver insamling eller avser att göra det. FRII har idag 131 
medlemmar. Våra stadgar finns på www.frii.se under Verksamhet. 
 
FRII har två avgifter: Medlemsavgiften är 3 000 kr/år. Till det kommer en årlig serviceavgift som 
grundar sig på storleken på insamlingen i er organisation. Denna avgift 0,15 procent av insamlade 
medel med en lägsta avgift om 3 000 kr och en högsta om 80 000 kr. 


Insamlade medel definieras enligt följande:   


Insamlade medel inkluderar mottagna gåvor från allmänheten, företag, organisationer, samfund, privata och ideella fonder och stiftelser samt 
sponsring. Till insamlade medel räknas även testamentsgåvor och donationer, lotteriintäkter inkl från Postkodlotteriet/Postkodstiftelsen, värdet 
av skänkta tillgångar samt intäkter från insamlade medel med gåvobevis, t ex nål- och brevmärken. Även intäkter från Radiohjälpen räknas 
som insamlade medel. 
 


 
Bästa hälsningar, 
 
/Erik Zachrison 
Generalsekreterare 
 
FRII 
Box 2054 
103 12  Stockholm 
Tel 08-677 30 90 
 
info@frii.se   
www.frii.se 



http://www.frii.se/

mailto:info@frii.se
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ARBETSORDNING FÖR PENGAPÅSEN, MD 101 


 


Begreppet ”Pengapåsen” instiftades vid RM 2004 och avsågs då att vara ett reservkapital därest be-
slutade projekt inte kunnat finansieras. Vid RM 2008 tillkom nuvarande skrivning som behandlar pro-
jekt och projektplanering men i få ordalag nämner ”Pengapåsen”. Detta sker endast en gång och av-
ser målsättningen med pengapåsens finansiella buffert. 


Jag föreslår att GR beslutar att föreslå RM om en ny ordalydelse för Arbetsordningen för pengapåsen 
enligt nedan: 


1. Pengapåsen är ett finansiellt instrument för att säkra att, av RM beslutade projekt, kan slutfö-
ras. 
 


2. Pengapåsen bör innehålla en finansiell buffert om 1.500.000 SEK. 
 
 


3. Medel till Pengapåsen beslutas vid RM och tillförs solidariskt av lionklubbarna inom MD efter 
förmåga. 
 


4. Kommittén för hjälpverksamhet skall aktivt arbeta med att söka projektidéer och vara mottaga-
re av olika förslag till projekt. Efter utvärdering och presentation tar GR ett inriktningsbeslut 
om fortsatt utredningsarbete eller förslag till Riksmötet. 


5. Kommittén för hjälpverksamhet utreder förutsättningarna tillsammans med förslagsställare 
och rekommenderar val av projekt tillsammans med en budget som säkerställer finansiering-
en av projektet. Bidrag från LCIF får inte räknas in som en del av intäkterna, förrän projektet 
har finansiellt säkerställts. 


6. Årligen skall förslag på projekt , som skall del- eller helfinansieras av Pengapå-
sen, för kommande verksamhetsår upprättas, som sedan fastställs av Riksmötet. 


7. GR får efter förberedd bedömning av Kommittén för hjälpverksamhet och AU fatta beslut 
om max. 5 basbelopp ur Pengapåsen till beslutade och pågående projekt. 


8. Pågående projekts status skall redovisa för Riksmötet. 


Det åligger respektive distrikt att medverka till att beslutade projekt kan nå sitt mål genom att 
informera och motivera klubbarna och dess medlemmar att bidraga efter bästa förmåga. 


Efter förslag av GR skall Kommittén för hjälpverksamhet utforma klara riktlinjer för pro-
jektledare. 


Regler och inriktning för hantering av projekt MD 101 har en IRD för bevakande av 
hjälpverksamheten. IRC i respektive distrikt skall aktivt medverka till att beslutade pro-
jekt drivs fram mot det uppsatta målet, och även se till att klubbarna efter förmåga 
medverkar till inbetalning av Riksmötet rekommen-derat bidrag. IRC skall också aktivt 
medverka till att de projekt som skall fullföljas blir presenterade i distriktet. Ingen skall 
behöva vara okunnig om aktuella projekt. 


För att IRC skall klara denna uppgift bereder Kommittén för hjälpverksamhet och redaktören 
för tidningen Lion fortlöpande aktuellt informationsmaterial. 
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  Betänkande/motiverat förslag  


 


 


Ärende: Sveriges bästa Lionsklubb 


Vid guvernörsrådsmötet den 20 augusti 2011 fick DG Roland Torstensson och PDG Eva Persson i uppdrag 


att göra en översyn av regelverket för utnämningen ”Sveriges bästa Lionklubb” 


Förslag på bedömningskriterier från LC Gagnef-Floda, Riksmötet 2009  


 Medlemsutveckling i klubben 


 Närvaroprocent 


 Omfattning och framgång med aktiviteter 


 Registrerade medlemsbesök hos andra klubbar 


 


Utnämningen till "Sveriges Bästa Lionsklubb" föreslås genomföras på följande sätt: 


• respektive distriktsguvernör utnämner "sin bästa klubb" och inrapporterar detta till 


multipeldistriktets hedersråd 


• hedersrådet utser "bästa klubb" och vid RM utdelas ett pris som skall upplevas som eftertraktat 


• förslag till pris skulle kunna vara en resa för två till Convention. 


• kostnaden för resan måste därför ingå i multipeldistriktets budget 


Beslut: 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att bifalla motionen och ge Guvernörsrådet i uppdrag att se över 


frågorna och återkomma till Riksmötet 2010. 


Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 


Riksmötet 2010 


Motion nr 2 


Sveriges bästa Lionklubb 


Beslut: 


Riksmötet beslutar med godkännande lägga rapporten till handlingarna. 
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Texten i handboken 


Regler för att utse Sveriges Bästa Lionklubb 


1. Kvalificerad till att bli föreslagen som Sveriges Bästa Lionklubb är klubb, som under kalenderåret 
före kommande Riksmöte uppfyllt nedanstående kriterier: 
 


A. Positiv medlemsutveckling för klubbar upp till 25 medlemmar, oförändrat medlemsantal. För 


klubbar över 25 medlemmar, vid kalenderårets början som dess slut. (Texten oklar i handboken) 


 


Texten (kursiv) enligt beslutet. Positiv medlemsutveckling för klubbar upp till 25 medlemmar, 


oförändrat medlemsantal för klubbar över 25 medlemmar, vid kalenderårets början som dess slut. 


 


 


B. Hög fysisk närvaroprocent vid medlemsmöten. 


 


C. Framgång med insamlingsaktiviteter och helst några nya insamlingsaktiviteter. 


 


D. Aktivt deltagande på zon och distriktsmöten samt närmast föregående Riksmöte. 


 


E. Aktivt deltagande efter förmåga av Lions Clubs International beslutade insamlingskampanjer i 


zoner, distrikt, nationellt och internationellt. 


 


F. Aktivt medverkat till att sprida kunskap om Lionsrörelsen utanför Lionsrörelsen. 


 


2. Ingen klubb kan själv ansöka om att få priset Sveriges Bästa Lionklubb. 


 


Vi tycker att dessa kriterier är orimliga och dessutom orealistiska. Kriterierna, enligt ovan, skall naturligtvis gälla 


alla klubbar, men många är redan i första punkten diskvalificerade. Övriga punkter bör gälla för alla klubbar i hela 


landet och hur kan man utskilja någon, som är bättre än den andra – 


Lionsklubbarna är inrättade under olika villkor: 


1. Landsort respektive stad – tättbefolkat eller i glesbygd 


2. Icke närvaro kan bero på saker som inte lions kan bedöma – sjukdom, tjänsteresa, semester mm 


3. Framgång i insamlingsaktiviteter eller nya aktiviteter är beroende på medlemsantal, medlemmarnas 


ålder ort var klubben är belägen.  


4. Deltagande i Riksmöte kan vara beroende på var Rikmötet äger rum. Klubbens 


administrativa medel kanske inte räcker för deltagande och den egna ekonomiska 


möjligheten att bekosta resan kanske inte finns, eller man inte kan åka av olika orsaker 


såsom sjukdom, semester mm 


5. Distriktsmötet är oftast enklare att och billigare att resa till, men kan man inte delta i 


Riksmötet, är klubben ändå diskvalificerad. 


6. Aktivt delta i LCI beslutade insamlingskampanjer – det är väl detta vi arbetar med – alla 


klubbar i vårt land. 


7. Medverka att sprida kunskap om Lions – vem tar sig an att kontrollera den klubb som inte 
informerar om vad Lions arbetar med? Regeln är inte relevant för bedömningen. 
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De punkterna som anförts som kriterier för Sveriges bästa Lionklubb är enligt ovanstående 
inte relevanta och vi anser oss inte kunna ändra i regelverket, eftersom syftet att välja 
Sveriges Bästa Lionklubb är omöjligt. 
 


Hur väljer vi vilken klubb som är bäst, vem vet och kontrollerar, och hur kan man  
sätta upp kriterier när det finns orsaker som inte den enskilda lionklubben kan påverka. 
 
Diskussionen bör också tas upp om tävlingar inom organisationen ska finnas, var finns 
lojaliteten, hur vi ska kunna samarbeta och samverka mellan klubbarna om vi ska tävla mot 
varandra. Dessutom finns det orsaker, som gör att klubbar aldrig kan komma i fråga – bland 
annat beroende på: 


 
Var är klubben belägen? 


Hur är ålderstrukturen i klubben? 


Finns det flera klubbar på orten? 


Insamlade medel som kanske sänds direkt till LCI, utan att först sändas visa distriktskassör – 


vem kontrollerar detta? 


Alla strävar efter att göra så gott de kan – och vi ska inte göra på ett sätt som demotiverar 


engagerade människor! 


Tävlingsmomentet om att utse Bästa Lionklubb i Sverige, anser vi hör inte hemma i vår 
organisation.  


Med stöd av ovanstående synpunkter, föreslår vi GR att lägga ett förslag till RM 2012, om 
att besluta avskaffa tävlingen Sveriges Bästa Lionklubb. 


 


Vellinge och Örebro som ovan 


 


Eva Persson  Roland Thorstensson 
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Till: 


Guvernörsrådet 


RAPPORT FRÅN MDGLT-KOORDNATORN 


 


Redovisning av GLT/GMT seminarium i Gävle 2011-09-03 – 04 
Seminariet inleddes med en inspirerande föreläsning av ledarskapscoachen Mikael Seger. 


Mikael pratade om ledarskap och att alla på ett eller annat sätt är ledare. 


Därefter redovisade representanterna för de 6 närvarande distrikten hur man har arbetat i distrikten med 


utbildning, vilka utbildningen riktats mot, vilket material man osv. 


Gruppen diskuterade sedan mer specifikt hur materialet för en klubbpresentation skall se ut. Bas för 


diskussionen var den klubbpresentation som ligger i Verktygslådan på MD´s hemsida men även material från 


distrikt 101SV presenterades.  


Det beslutades att klubbpresentationen skulle revideras och att MDGLT skulle maila ut dels den 


klubbpresentation som ligger på MD´s hemsida men också de varianter från 101SV som presenterats vid 


seminariet till samtliga distrikts GLT. Distriktens GLT skulle sedan senast 2011-10-01 komma med synpunkter 


på materialet. MDGLT har sammanställt en, på inkomna synpunkter, reviderad presentation som mailats ut till 


distriktens GLT. 


Avsikten är att den reviderade presentationen skall läggas ut på MD´s hemsida och ersätta den som finns där i 


dag. Klubbarna skall sedan via ZO i distrikten informeras om den reviderade versionen och ges möjlighet till 


feed back via ZO till distrikt GLT. 


Vidare ansågs det viktigt att GLT gruppen fick möjlighet till ett uppföljningsmöte i januari/februari 2012. Det 


uppdrogs åt MDGLT att hemställa hos GR om möjlighet att anordna detta möte. 


 


VDG-utbildning 
Utbildningen har påbörjats med en utbildningshelg i augusti. Tidpunkter för ytterligare 4 tillfällen har 


fastställts. Dels i samband med GR-mötena i november 2011 och februari 2012 och dels som 


fristående utbildningshelger dels i november 2011 och dels i mars 2012. 


Ansökan om LCI-bidrag till VDG-utbildningen har sänts till LCI-Leadership. 


 


Regional Lions Leadership Institute 


Ansökan har sänts till LCI-Leadership och MD har fått information om att ansökan har beviljats. Det 


skall dock tecknas ett avtal mellan LCI och MD101 om detta och detta avtal har inte kommit MD till 


handa. Vid kontakt med LCI Leadership, Irene Papaurelis, i börjar av oktober som svarat att avtal 


texten inte är färdigskriven ännu men att den förväntas bli färdig inom några veckor varefter den 


kommer att mailas till MDGLT för handläggning. 


 


Hemställan  
Som framgår Redovisning av GLT/GMT seminariet i Gävle anser GLT-gruppen att det är viktigt att 


gruppen ges möjlighet att genomföra ett uppföljnings-/arbetsmöte under perioden januari/februari 


2012. Avsikten är att: 


1. stämma av vilka insatser som gjorts och vilka effekter man kan ser av insatsen 


2. fortsätta arbetet med att utarbeta informations- / utbildningsmaterial för klubbarna 


Med hänvisning till ovanstående hemställer jag att: 


 GR beslutar att GLT-gruppen skall genomföra ett uppföljnings- /arbetsmöte under perioden 


januari/februari 2012. Kostnaden kan beräknas till cirka 35 000 kronor. 


 


 


Örby i oktober 


Finn L Bangsgaard 


MDGLT-koordinator 


2011 - 2014 
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Lions Clubs International 


Distrikt 101-A, Hedersrådet 


 


FÖRSLAG TILL 


UPPHANDLING OCH GENOMFÖRANDE AV  


MULTIPELDISTRIKTETS RESOR TILL CONVENTION 
 


Stadgar 


Enligt de internationella stadgarna äger varje lionklubb, som fullgjort sina ekonomiska 


skyldigheter, rätt att till organisationens internationella kongress (Convention) sända en (1) 


delegat och en (1) suppleant för varje tjugofemtal (25) medlemmar eller större delen därav. Till 


grund härför ligger internationella kontorets register den första dagen i den månad som 


omedelbart föregår den månad under vilken kongressen hålls. 


Val av sådan delegat och suppleant skall intygas genom ett delegatbevis undertecknat av 


klubbens president eller sekreterare. Om sådan klubbtjänsteperson inte deltar i kongressen äger 


distriktsguvernören eller tillträdande distriktsguvernören i det distrikt som ifrågavarande klubb 


tillhör, rätt att intyga delegaternas behörighet. 


 


Bakgrund till upphandling av resor 


Multipeldistriktet har sedan lång tid tillbaka arrangerat resor till Lions högsta beslutande instans, 


Convention, för klubbarnas delegater, tillträdande distriktsguvernörer och intresserade lions. Då 


dessa resor var alltför kostsamma för klubbarnas delegater arrangerade GR ett inom MD centralt 


delegatnomineringslotteri. Då inte alla distrikt var intresserade fick sedan 1996 varje distrikt 


själv utse sina delegater. Riksmötet beslöt då att GR inte skall upphandla resor. Arrangerandet av 


gemensamma resor har dock handlagts centralt av AU/MD-kontoret  


Det är viktigt att klarlägga att det är varje distrikt som utser sina delegater och ansvarar för 


upphandlingen av resor till conventionorten. GR:s arbetsutskott (AU) har, för samordningens 


skull, på distriktens önskan åtagit sig att upphandla resorna till conventionorten. 


 


Upphandling av dessa resor har tidigare efter beslut av guvernörsrådets arbetsutskott handlagts 


av multipeldistriktets rådssekreterare (RS) som också tjänstgjort som teknisk färdledare. De 


tidigare gällande bestämmelserna för upphandling av resor antogs av GR under verksamhetsåret 


1981-1982. Anbud från minst tre researrangörer skulle inhämtas och oöppnade tillställas 


guvernörsrådets ordförande (GRO). Härefter fattade guvernörsrådets arbetsutskott beslut om 


vilken arrangör som skulle få uppdraget. Därefter skötte RS kontakterna med aktuell resebyrå. 


 


Senare beslöt LCI att själv svara för upphandling av resor för de tillträdande 


distriktsguvernörerna vilket gjort att antalet resenärer minskat. Under de senaste åren har det rört 


sig kring 30. 


 


F.n. handläggs upphandlingen av AU och MD-kontoret. AU har tagit på sig att också utse 


färdledare. Regler för upphandling och utseende av färdledare måste fastställas. 


 


Eftersom det är distrikten som ansvarar för utseende av resenärer och uppdragit åt AU att 


upphandla lämplig resa skall AU informera aktuella DG för godkännande. 


 


Den svenska ledningen under Convention 


Främsta ledare för den svenska gruppen (delegater och DG-elect med partners) är nyvalde GRO 


som beslutar om gruppens uppträdande. Färdledaren skall ha löpande kontakt med tillträdande 


GRO under conventiondagarna. 
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Nordisk representation vid Convention 


Nordens Lions har kommit överens om att samverka och gemensamt representera de nordiska 


länderna. Som samordnare och ledare för detta utser NSR en nordisk samordningsman som 


ansvarar för den nordiska paraden, välkomstpartyt och Nordic Hospitality Party. 


Det är viktigt att Sveriges GRO och delegaternas färdledare har nära kontakt med 


samordningsmannen. 


 


Delegaternas ansvar 
Delegaterna deltar i resan som sina klubbars representanter med uppdrag att delta i 


förhandlingarna och rösta. De representerar också Sverige och Norden och skall följa de 


gemensamma bestämmelser som gäller. Det är angeläget att klubbar som skickar delegater till 


Convention ser till att gällande regler för behörighet följs (se första stycket i denna manual). 


Det är alltså inte fråga om en nöjesresa utan om ett förtroendefullt uppdrag. Det gäller för 


färdledaren att känna till detta och underlätta för delegaterna att lösa sin uppdrag men samtidigt 


kunna delta i de olika trivsel- och nöjesevenemang som arrangeras. 


 


Färdledare för delegatgruppen 


Lions internationella kongress (Convention)  är ett mycket omfattande arrangemang och resor dit 


kan vara långa och komplicerade. Delegaterna kommer från olika håll i Sverige och 


flygterminalerna varierar. Även om dagens människor är resvana och språkkunniga har flera 


delegater uttalat oro och kritik mot tidigare färdledning. Därför är det angeläget att både 


arrangören och färdledaren är väl insatta i de speciella krav som gäller för Lions 


conventionresor. 


 


Tidsplanering 


Flygpriser är idag färskvara och kan variera kraftigt. Därför bör AU på ett tidigt stadium påbörja 


upphandlingen. Även om MD-kontoret sköter den tekniska upphandlingen skall AU klarlägga 


vad upphandlingen skall omfatta. 


Det är också klokt att, innan upphandlingen börjar och senast i anslutning till dess 


genomförande, utse lämplig färdledare som kan delta i kontakterna med såväl resarrangören som 


LCI:s avdelning för Convention. 


 


Ansvar 


Researrangören och färdledaren har ansvar för resans genomförande från hemort till 


conventionort och återresan. Det är därför viktigt att både arrangören och färdledaren är överens 


om gällande rutiner och i god tid etablerar samverkan. Försäkrings- och ansvarsfrågor måste 


klarläggas. 


 


Kvalifikationskrav för färdledare 


Strävan skall vara att finna person som både är resetekniskt kunnig och har erfarenhet av Lions 


Convention. Om detta inte går skall resetekniskt kunnande prioriteras.  


Färdledaren skall 


 kunna tala och skriva engelska och gärna fler språk 


 ha god erfarenhet av resor, speciellt med flyg 


 ha god kontaktförmåga med resenärer av olika slag 


 kunna lösa problem som uppstår (sjukdomar, dödsfall, passfrågor, försvunnet bagage, 


valutor etc.) 


 kunna vara guide och arrangera studieresor när tillfälle ges 


 vara en god informatör och ha, eller tillägna sig, kunskaper om landet som besöks 
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 Då kvalifikationskraven är så speciella kan färdledaruppdraget inte som kutym knytas 


till någon särskild befattning i Lions. Det måste vara erfarenheten och kunnandet som 


avgör vem som utses till färdledare. Samverkan med researrangören är viktig. 


 


Färdledarens arbetsuppgifter 


 Färdledaren skall snarast möjligt ta kontakt med researrangören. Det kan gälla 


reseprogrammet till och från conventionorten, transfers mellan flygplats och aktuellt 


hotell, eventuella utfärder, bestämmelser avseende valuta och visa, eventuella lokala 


resebyråer som den svenska researrangören anlitar, eventuell sightseeing, vaccinering. 


Viktigt att researrangören kan erbjuda tilläggsresor. I så fall måste klargöras om dessa 


skall innehålla färdledning.  


 Förvissa sig om vilket hotell som LCI har upphandlat för den svenska gruppen och ta 


reda på var det är beläget. Om så behövs skall färdledaren kontakta LCI och ev. begära 


annat hotell. 


 Sätta sig in i vad LCI har för avtal med hotellet avseende betalning, vouchers, 


handpenning, ankomst- och avresedatum m.m. 


 Kontakta nordiske samordningsmannen för besked om det nordiska programmet under 


convention. 


 Ha kontakt med tillträdande GRO för beslut om eventuella gemensamma program som 


sightseeing 


 Efter ankomsten till conventionorten ta direkt kontakt med den lokala resebyrå eller 


bussbolag som researrangören anlitar för ankomst- och avresetransfers mellan flygplats 


och hotell 


 Noggrant sätta sig in i Lions program och dagligen informera delegaterna. Han/hon bör 


arrangera plats i hotellets vestibul eller annorstädes för att sätta upp anslag med 


information om kommande dags händelser. Färdledaren bör finnas till hands varje 


morgon för att informera om dagens program. 


 I god tid innan resan skriftligen informera delegaterna om resan och programmet under 


Convention, vad man behöver ta med sig, klädsel m.m. 


 Givetvis resa tillsammans med delegatgruppen. Färdledaren får inte överlämna 


reseledaransvaret till annan person utan skall själv medfölja delegatgruppen. Vid 


eventuell tilläggsresa eller enskilda tilläggsresor eller om olika flygförbindelser till 


conventionorten är aktuella, skall ansvaret preciseras innan utresan från hemorten 


påbörjas. 


 Lämna rapport till AU efter resans hemkomst 


 


 


Kostnader 


Färdledarens kostnader skall inräknas i resans pris och inte belasta MDs budget. 


Traktamenten utbetalas enligt Riksskatteverkets normer. Någon lön för uppdraget utbetalas 


vanligtvis inte utan det är fråga om ett ideellt uppdrag. 


 


___________________________ 
Enligt uppdrag 


Hedersrådet i 101-A 


 


 


Lars Edwards Ellert Karlsson 


Godkänt av HR:s arbetsgrupp, 6 oktober 2011 
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Stöd till Svensk handikappidrott och Paralympics 


 
 


 
Av det bidrag som klubbarna efter Riksmötesbeslut ger till fonden för 


funktionshindrade är halva beloppet avsett för aktivt stöd aktivt stöd till 
Svensk handikappidrott och dess satsningar på deltagande i Paralympics. 


 
Fondens saldo den 12 september var 959 135,37 


 
Hjälpkommittén föreslår att Guvernörsrådet beslutar att dela ut  


500 000:- till Svenska Handikappidrottsförbundet dess satsningar på 


deltagande i Paralympics. 
 


 
 


 
 


Mockfjärd den 19 oktober 2011 
 


 
 


Alf Bakken 
Ordf. hjälpkommittén 
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Distrikt


Utvecklings


Kampanjen Haiti Japan Pakistan N Zeeland Afrika  */ Chile


Kata-


strofer, 


generellt Totalt 2010-2011 2011-


101-A 11 700 81 663 298 087 193 321 584 771 57 700 35 900


101-B 38 300 8 301 154 420 36 793 560 27 436 265 810 57 700 1 500


101-GD 50 900 110 109 35 727 47 858 15 000 259 594 64 000 2 300


101-N 335 008 86 965 52 059 12 600 486 632 30 500 10 300


101-P 66 000 14 800 955 81 755 39 000 11 400


101-S 54 500 579 347 227 138 347 773 50 000 203 309 2 000 1 464 067 235 600 6 500


101-SM 36 440 50 000 38 885 104 000 70 000 299 325 63 400 0


101-SV 18 000 74 000 140 800 6 375 239 175 64 000 16 900


101-U 25 100 14 956 23 800 37 700 42 215 20 800 164 571 112 100 24 400


101-VG 64 445 26 79 000 125 300 10 000 65 361 344 132 101 200 4 900
MD 101, 
Katastrof-


beredskapen 528 000 753 000 455 000 592 300 0 1 024 000 128 000 3 480 300 0 4 900


MD 101, 


totalt 875 385 1 950 410 1 473 022 1 677 904 60 560 1 453 696 142 800 36 355 7 670 132 825 200 119 000


MD 101 28 400 4 821 000 1 950 000 1 533 000 934 000 1 123 000 128 000 35 500 10 552 900


Differensen mellan vad som redovisats från distrikten respektive från LCIF beror sannolikt på att det förekommer att klubbar 


redovisat direkt till LCIF


Statistik över medel som donerats till LCIF via Distrikt, 2010-2011


Enligt statistik från LCIF, 2010-2011


MJF, PMJF
Enligt LCIF


J-ÅÅ, LCIF MDC
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J-ÅÅ, LCIF MDC
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Guvernörsrådet                                                                                                                                     MD 


101 Sverige 


Riksmötet i Visby 2010 uppdrog åt Guvernörsrådet (GR) att se över distriktsindelningen och 


Guvernörsrådet beslutade den 21 augusti om direktiv för en arbetsgrupp att komma med förslag till att 


”från en helt ren Sverigekarta upprätta en helt ny distriktsindelning”. Till arbetsgrupp utsågs PDG Åke 


Lind, LC Wä (sammankallande), PDG Jan Hulth, LC Eskilstuna, och PDG Bengtåke Johansson, LC Gävle. 


Arbetsgruppens målsättning var att lägga fram ett faktabaserat och väl förankrat förslag till en ny och 


kostnadseffektiv distriktsorganisation för MD 101 med syfte att utveckla Lions till den ledande 


organisationen i Sverige för samhällsansvar och livskvalitet! Riksmötet i Kalmar 2011 beslutade emellertid 


att någon fortsatt utredning inte behövdes eftersom det bara gäller att skaffa nya medlemmar och bilda 


nya klubbar. Arbetsgruppen överlämnar härmed sin slutrapport. 


 


SLUTRAPPORT 


Arbetsgruppen startade omgående hösten 2010 och beslutade, att till skillnad från tidigare 


organisationsutredningar, skulle arbetet ske med stor öppenhet genom bland annat kontinuerlig 


rapportering till GR och genom en fortlöpande redovisning i tidningen Lions och på MD:s hemsida för 


distrikt, klubbar och medlemmar.  


 Förslagen skulle vara välgrundade och baserade på tillgängliga interna och externa fakta, men med stor 


respekt för både klubbars och enskilda medlemmars åsikter. Efter en utförlig faktaredovisning under 


delrubrikerna Ekonomi, Distriktsutveckling och Samhällsorganisation var avsikten att arbetsgruppen 


under hösten 2011 skulle få möjlighet att lyssna in lionrörelsen på distriktsmöten, zonmöten och 


klubbmöten landet runt.  


 


Ekonomi       


Ett distrikt är fullvärdigt om antalet klubbar uppgår till minst 35 st och om antalet medlemmar uppgår till 
minst 1 250 st. Under verksamhetsåret 2010 -2011 var endast 3 av våra 10 distrikt fullvärdiga.  


LCI tilldelar varje distrikt en budget. Ersättningen från USA reduceras kraftigt för ett distrikt som inte är 


fullvärdigt. 


Varje distrikt utarbetar en administrativ budget för kommande verksamhetsåret 
innefattande förväntade intäkter och kostnader. Med utgångspunkt i denna 


sammanställning fastställs medlemsavgiften per medlem för det kommande verksamhetsåret. 
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Medlemsavgifterna varierar från distrikt till distrikt och där den lägsta avgiften är 80 kr och den högsta 
140 kr. 


Distriktsutveckling 


Går vi tillbaka till milleniumskiftet hade MD 101 tolv distrikt med cirka 16.000 medlemmar. 2002-2003 


bildade V och VG ett gemensamt distrikt VG och 2003-2004bildade M och O distrikt A.  


Från 2001-2002 till 2009-2010 har Lions tappat cirka 2.500 medlemmar. Fem nya klubbar har bildats och 


88 klubbar lagts ner! 


Bara tre av tio distrikt är fullvärdiga distrikt och 25 % av klubbarna har mindre än 20 medlemmar, 


Medelåldern är cirka 67 år! 


 


Samhällsorganisation 


Samtidigt som Sveriges första Lions Club bildades 1948 avvecklades Folkhushållningsdepartementet och 


varor som mjöl, bröd, kött och socker släpptes fria. Sedan dess har samhällsutvecklingen inte stått stilla… 


Nuvarande länsindelning bygger till stor del på 1634 års indelningsreform och nuvarande kommuner 


historiskt på 1862 års indelning i landskommuner, köpingar och städer. 1952 minskades antalet 


kommuner till 816 och efter riksdagsbeslut tio år senare till cirka 280. 


Men både läns- och kommunindelningen är på väg att luckras upp med hänvisning främst till de 


möjligheter som den nya tekniken innebär. Ett intensivt arbete pågår på både riks-, regional- och lokal-


nivå för att kunna lägga förslag till en ny samhällsorganisation. 


 


Konsekvensanalys 


En första konsekvensanalys baserad på faktaredovisningen visade att en ny distriktsindelning är 


nödvändig om den negativa trenden ska kunna brytas och Lions verksamhet utvecklas igen. Senaste tio 


åren har varje verksamhetsplan för MD 101 innehållit skrivningar om flera medlemmar och flera klubbar. 


Men utan resultat! 


Nästa steg i det processinriktade arbetet skulle varit en diskussion i GR i november 2011 och därefter ett 


första förslag på en bred remiss till alla klubbar. I bästa fall ett Riksmötesbeslut i Gävle 2012 alternativt 


fortsatt process och beslut först i Åre 2013. 


 


Efter riksmötesbeslutet 


Utvecklingen under verksamhetsåret 2010-2011 visar att vi fortsätter att förlora medlemmar i 


oförminskad takt. Vi fick 856 nya medlemmar och förlorade 1.155 vilket ger ett minus på 299!  En ny 


klubb bildades och fyra upphörde!                                                                                                                  
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Under innevarande verksamhetsårs första tre månader har 91 nya medlemmar registrerats samtidigt som 


204 förlorats vilket ger ett minus på 113! 


Konsekvenserna av medlems- och klubbutvecklingen är sämre ekonomi och en uppenbar risk för höjda 


medlemsavgifter.  Vår uppfattning är att ett ”vassare lions” med en ändrad distriktsindelning skulle kunna 


innebära en halvering av distriktskostnaderna och en betydande reducering av kostnaderna på MD-nivå. 


Lions står för ”Samhällsansvar och livskvalitet” vilket innebär att vi, som en internationell organisation, 


har ett ansvar inte bara för hembygden.  I likhet med ett antal andra idéburna organisationer har Lions 


undertecknat en överenskommelse med regeringen om samverkan för att stärka demokratin, öka 


delaktigheten och minska utanförskapet. Likartade regionala överenskommelser är på väg över hela 


landet.  


Samtidigt pågår ett intensivt arbete på både riksnivå och inom landsting/regioner med att få fram förslag 


till en ny regionindelning med sikte på genomförande 2014 och senast 2018. På organisationsområdet är 


det värt att notera att Svenska kyrkan vid kommande kyrkomöte kommer att ändra tyngdpunkten i sin 


verksamhet från församlings- till pastoratsnivå. 


Riksmötesbeslutet i Kalmar innebär att vi tappat både tid och tempo och medverkar till att uppfylla en lätt 


travestering på vår högste beskyddares valspråk: ”För Lions ur tiden”.  GR måste omgående fortsätta 


processen:  


1. Öka krismedvetenheten i distrikten 


2. Fokusera på områdena medlemsutveckling och nyklubbsbildning (GMT och GLT) 


3. Fortsätta diskussionen inom GR om distrikts- och MD-organisation vilket inte kan anses stå i strid med 


riksmötesbeslutet i Kalmar  


4. Redovisa förslag i form av ett utkast vid RM i Gävle för att få beslut om att efter en bred remiss lämna 


förslag till RM i Åre 2013. 


 


Med denna slutrapport anser vi oss i arbetsgruppen för en ny distriktsindelning befriade från vårt 


uppdrag. 


 


 


Kristianstad-Eskilstuna-Gävle den 21 oktober 2011 


Åke Lind  Jan Hulth  Bengtåke Johansson  
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Rapport PR under hösten verksamhetsåret 2011-2012.  


Till Guvernörsrådets sammanträde 3 i Linköping november 2011.  


 


27 oktober 2011. Hans Catani, Hjälpkommittén , MD 101 och Maud Nordell, informatör/redaktör Sveriges Lions. 


Rapport om insamlingen till Radiohjälpen/Världens Barn hösten 2011 


Bakgrund: 


Lions var med för femte året i rad. Första året Lions var med var insamlingen 2007.  


Insamlingen Radiohjälpen/Världens Barn har pågått sedan 1997. 


I år har 12 organisationer deltagit i riksinsamlingen: Diakonia, Erikshjälpen, IM, IOGT-NTO, KFUK-


KFUM, Lions, Plan, PMU, Rädda Barnen, Röda Korset, Svenska kyrkan, VI-skogen. 


Cirka 40 000 frivilliga från dessa organisationer och från allmänheten i övrigt plus från 


samarbetsorganisationer såsom Scouterna beräknas ha deltagit.  


Målsättningen med kampanjen 2011 var är samla in minst 80 miljoner. Kampanjperioden är september-


december. Fokus kring TV galan 14 oktober.  


Riksinsamlingshelger var lördagen 8 oktober och lördag 15 oktober.  


SVT har speglat och visat insamlingen och puffat för TV galan i olika program från 9 oktober och i veckan 


efter  


samt avslut 16 oktober. Radio P4 har aktivt också medverkat under denna period.  


Kampanjtemat har varit: Hälsa, utbildning och framtid för Världens Barn.  


Det var Riksmötet som beslutade att Lions skulle ansöka om att få komma med som deltagande 


organisation i Radiohjälpen/Världens Barn, varefter Lions sökte och kom med 2007. Lions är inbjudna av 


Radiohjälpen att vara med i en femårsperiod från 2010.  


Fördelning av % av insamlade medel: 


Alla organisationer - utom Röda Korset och Rädda Barnen som tar stora administrativa kostnader för 


kampanjen i form av lokaler, anställning av projektorganisation med mera – har rätt att få 5 % av totalt 


insamlade medel till sina respektive profilprojekt. (Röda Korset får 14 % och Rädda Barnen får 11%.) 


Resterande, 15 %, får Radiohjälpen. Ur den potten kan alla organisationer för sina hjälpprojekt för 


barn i länder utanför EU söka! Här är det viktigt att guvernörerna informerar sina klubbar om 


denna möjlighet! (Information om detta samt blankett för ansökan finns på Radiohjälpens hemsida 


http://svt.se/2.94432/varldens_barn) 


För Lions del betyder detta att man har rätt att få 5 % av de 80 miljoner som är totalt insamlade medel. 15 


% av de erhållna medlen får dras av för administrativa kostnader, vilket är exempelvis kostnader för revisor 


och projektkostnader, projektledning.  


Lions profilprojekt: 


Har i år varit att förbättra BB- och mödravården samt ge invånarna rent vatten i Morogoro, Tanzania. BB- 


och mödravårdsprojektet leds av Sten Jansson, LC Fjugesta och är från början ett projekt inom distrikt 101-


B. Rent vatten leds av Jan Hulth – LC Åhus och är ett projekt från distrikt 101-S, Rent Vatten. Brunnar 


med färskvatten har borrats, kommer att borras, i nära anslutning till BB-/mödravårdslokalerna.  


Lions profilprojekt i Morogoro var från början inriktat på att förbättra ögonvården, sedermera BB-


mödravård och nu kompletterat med rent vatten.  



http://svt.se/2.94432/varldens_barn
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Rapport PR under hösten verksamhetsåret 2011-2012.  


Till Guvernörsrådets sammanträde 3 i Linköping november 2011.  


 


27 oktober 2011. Hans Catani, Hjälpkommittén , MD 101 och Maud Nordell, informatör/redaktör Sveriges Lions. 


Totalt har projektet fått omkring 7,4 miljoner kronor av insamlade medel från Radiohjälpen/Världens Barn. 


(Uppgifterna är från Lions medlemstidning september 2011, källa Sten Jansson.) 


 


Resultat: 


När TV-kamerorna slocknade från TV-galan den 14 oktober var resultatet 79.5 miljoner kronor. Nära 


målsättningen på 80 miljoner, med andra ord. Radiohjälpen uppskattar att målsättningen kommer att nås, 


då kampanjen de facto avslutas först sista december och man vet att det kommer in mer pengar.  


Av detta har riksinsamlingen givit 41 miljoner kronor, vilket är rekord. Tidigare år har riksinsamlingen 


inbringat 40 miljoner.  


Hur mycket av dessa som kommer från Lions är i dagsläget inte känt. Per sista december brukar 


distriktskassörerna ombedes komma in med en uppskattning av hur mycket klubbar i respektive distrikt 


samlat in.  


Hur många klubbar som deltagit i riksinsamlingen vet guvernörerna bäst i dagsläget. MD-kontoret har en 


uppfattning att många klubbar deltagit med liv och lust, som tidigare år. Detta grundas på beställning av 


Världens Barn material samt rapporteringar av aktiviteter.  


 


PR resultat: 


Ur PR synpunkt ger Världens Barn insamlingen Lions bra med PR.  


Lokaltidningar skriver om riksinsamlingen och nämner de stora organisationerna Röda Korset, Rädda 


Barnen och Lions som de som är Världens Barn. Exemplen är många och har redovisats på Lions hemsida 


www.lions.se under kampanjens gång. Till exempel i en lokaltidning som går ut till samtliga hushåll i 


Stockholm, har Världens Barn tackat alla deltagande organisationer i en annons och den första organisation 


som nämns är Lions Club Stockholm – Spånga/Hässelby och med finns flera klubbar samt ett tack till 


Lions Stockholmsdistrikt.  


I radion P4 har Lions förekommit många gånger, bland annat i ett inslag både på webb och i radio där 


radion tillsammans med den lokala lionklubben arrangerade en auktion där pengarna gick till Världens 


Barn. Radio Kronoberg var det. Exemplen är många. 


Rikstäckande har Lions fått PR i en bilaga till Svenska Dagbladets riksupplaga som handlade om Världens 


Barn och som redogjorde för organisationerna som är med och deras hjälpprojekt.  


Veckotidningen Allas med drygt 300 000 läsare per vecka skildrade också riksinsamlingen och nämnde 


organisationerna som var med.  


Vidare har Lions synts i SVT på bästa sändningstid under TV-galan. Denna gång från riksinsamlingen. LC 


Gränna och deras vägtull visades upp i flera minuter två gånger under TV-galan.  


Förra gången Lions syntes i TV/SVT var också i samband med Världens Barn och det var TV galan 2007, 


då Lions projekt i Morogoro visades i fyra minuter under galan, på bästa sändningstid. Om Lions hade köpt 


denna exponering i annons i TV 4 (TV reklam) hade detta kostat Lions en halvmiljon kronor (med rabatt 


för att Lions är en ideell hjälporganisation) för en exponering.  Det var då nästan 20 år sedan som Lions 


syntes sist i TV, 1989. Och i år igen fick Lions synas i TV igen genom deltagandet i Världens Barn.  



http://www.lions.se/
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Rapport PR under hösten verksamhetsåret 2011-2012.  


Till Guvernörsrådets sammanträde 3 i Linköping november 2011.  


 


27 oktober 2011. Hans Catani, Hjälpkommittén , MD 101 och Maud Nordell, informatör/redaktör Sveriges Lions. 


Organisation: 


Världens Barns kampanjorganisation: 


Kampanjarbetet leds av en organisation med tre anställda med projektledare Evy Jonsson i spetsen. De har 


en kampanjorganisation med regionsamordnare för olika regioner i Sverige under sig. Flera Lions (4 


stycken) är regionsamordnare. Regionsamordnare har kommunsamordnare och andra frivilliga under sig.  


Själva kampanjen styrs av en styrgrupp och referensgrupp. I referensgruppen ingår Radiohjälpens 


generalsekreterare Finn Norgren och representanter från alla de 12 organisationerna, generalsekreterare och 


dylika. Från Lions är Hans Catani av guvernörsrådet utsedd att sitta i referensgruppen.  Det finns även en 


styrgrupp och dess medlemmar tas ur referensgruppen. I styrgruppen finns Finn Norgren och ordförande 


för Världens Barn som är Rädda Barnens ordförande Elisabeth Dahlin.  


Sedan finns en insamlingsgrupp. Namnet är lite vilseledande för den gruppen sysslar inte med insamling. 


Den gruppens roll är att supporta organisationernas medlemmar inför insamlingen med 


informationsmaterial med mera och rapportera från organisationerna till kampanjledningen. I denna grupp 


sitter organisationernas anställda tjänstemän, informatörer och dylika. Från Lions är det Maud Nordell 


(beslut i guvernörsrådet). 





